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PRZEDSIĘBIORSTWO HANDLOWE Z a p r a S Z S

W ita s z y c z k i 6 6  
(by ty  te re n  L e n w itu )

Jedenaście 
metrów 
kwadratowych 
na całe życie 
do śmierci

95-letnia pani Janina mieszka na jedenastu 
metrach kw adratow ych w  jednej z ja roc ińsk ich  
kam ienic. N ie  ma kuchn i, nie m oże korzystać 
z łazienki i tak naprawdę nie opuszcza swojego 
poko ju , bo  praw ie nie w id z i. Syn tw ie rdz i, że 
w łaścic ie lka  kam ien icy chce się je j pozbyć. Ta 
z ko le i zarzuca rodz in ie , że zo s ta w ili starszą 
pan ią  bez op iek i.

► s. t o

WYTWÓRNIA BETONU

k o m . 6 0 3  6 6  8 8  9 2 ,  k o m . 6 0 3  6 6  8 8  9 4  
b e to n la r n ia .o c h m a n n @ o p .p l

PRZEDSIĘBIORSTW O  W IE LO B R A N ŻO W E

OCHMANN
JAROCIN

Luksusowe szkolenie 
burmistrza i prezesów

JARACZEWO
Jak się dołożą, 
to  w y re m o n tu ją  
5 km drogi ►,.<

KOTLIN

Walczą ze smrodem 
z nielegalnej termy świń

W  środku nocy strażacy o trzym ali zgłoszenie  

o u la tn ia jącym  się tlenku  w ę g la  w  jed nym  

z m ieszkań w  Jarocinie. Jadąc na akcję  

p rzypad ko w o  zatrzym ali się przed kam ienicą, 

z której w y d o b y w a ł się dym . Splot w yd arzeń  

spraw ił, że strażacy u ra to w a li życie 15 osób.
Śpiąc nie w ied zia ły , że grozi im zaczadzenie.

► s. 4

„Bezrobocia w  Jaro c in ie  
nie m a. Ludzie nie chcą  
p rac o w a ć"

- Bezrobocia w  Jarocin ie  nie ma. Ludzie p o  p rostu  nie chcą 
pracow ać - m ów i radna  m ie jska A n n a  Piasecka. C zy  rzeczy
w iście? - Spotkałem  się z ta k im i sytuacjam i - p rzyzna je  szef 
ja ro c iń sk ie g o  pośredn iaka . W  o fic ja ln y c h  s ta tystykach  bez 
za trudn ien ia  pozosta je  w ciąż ponad  2.300 osób. D la  ilu  pracy 
rzeczyw iście nie m a, a ilu  je j nie chce?

ZDROWIE

Paląc byle czym  w  piecach, 
skracam y sobie życie ► s. 1 6 m

NOWE MIASTO
Dostali m a ły  
sam ochód do 
w sze lk ich  zadań ^.u

ŻERKÓW

Wodna do odwodnienia

k u p o n y
r a b a t o w e

► s. 4m

Następny numer „Gazety
Jarocińskiej" w sprzedaży
od poniedziałku 21 grudnia

mailto:betonlarnia.ochmann@op.pl
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O szczędzanie przez w ydaw anie NASZA SONDA

Prezesi spółek komunalnych 
uczestniczyli w  ważnym szkoleniu. 
Odbyło się ono 250 km od Jaroci
na. Pewnie po to, by mogli nabrać 
dystansu i wreszcie skupić się na 
istotnych dla swoich firm  spra
wach. Wiadomo - koncentracji nie 
sprzyjają ciągle telefony, spotkania, 
narady, planowania, analizy i inne 
obowiązki. W  celu wyłączenia ko
mórek należało więc zmienić k li
mat. Jak przypuszczam, reszta zajęć 
w górach raczej nie spowodowała 
spektakularnego zwrotu w ich co
dziennym życiu zawodowym - tym 
bardziej, że prowadzili je koledzy 
z jarocińskiego urzędu. „Wartością 
dodaną”  mógł być w  tym przypadku 
tzw. czas w olny w  pięknych oko
licznościach czterogwiazdkowego 
hotelu.

Nasuwa m i się pytanie - k tó 
ry racjonalnie myślący prywatny 
pracodawca pozw oliłby sobie na 
sfinansowanie takiego wyjazdu,

ANNA LEGOWICZ- 
GOGOŁKIEWICZ
redaktor naczelny „Gazety Jarocińskiej”

jeś li: prowadzący byliby jego pra
cownikami, uczestnicy byliby jego 
pracownikam i, a on sam dyspo
nowałby salą konferencyjną, ba!, 
nawet przypadkiem z przylegają
cym do niej basenem z aąuaparkiem 
iSPA?

Władze gminy Jarocin ostatnio 
dużo mówią o oszczędzaniu. Jak w i
dać łatwiej je wdrażać na nauczycie
lach niż na sobie. Chyba wzięto na 
serio kampanię reklamową jednego 
z banków wmawiającą, że im więcej 
się wyda, tym więcej się oszczędzi. 
Plus dla nas jest taki - jeśli wszy
scy dobrze na szkoleniu uważali, 
to  zyskamy na popraw ie jakości 
kontaktów z jarocińskim i spółkami 
- komunikaty prasowe i sposób przy
gotowania inform acji dla klientów 
były jednym z omawianych tematów. 
Chociaż po tym, jak dziennikarz Ga
zety musial się „nagimnastykować” , 
by zdobyć wiadomości o szkoleniu, 
mam wątpliwości...

Czy radny powinien 
podejmować decyzje zgodne 
z wola Kościoła?

TAK 1 3 %
8 3 %

NIE MAM ZDANIA

Oddano 331 głosów

INTERNAUCI KOMENTUJĄ jarocińska^}
'  Zamsze tam. gdzie Ty

Jarocin. Gmina za 20 tysięcy posadziła rośliny warte 2 tysiące
Kalku lator: Zaw istny W alczak z Ługów 
posadził by te  kw ia tk i za darm o.N a 
przyszłość proszę najp ierw  jem u zlecić 
każda robotę. Za dwa tys.to donic nie 
kupisz, a gdzie kw ia ty  transport robot
nicy ZUS podatki.Każdy kto prowadzi 
legalna firm ę  to  w ie jakie  są koszty.Ja 
bym daw a ł każda robotę W alczak ow i 
będzie za bezcen.byle się nie okazało 
ze ta k  ja k  dworzec 6  tys m 2  remont, 
rodzina na sw o im : M icha ł Sołtys star
to w a ł z lis t ZJ w ię c  w szystko  jasne 
dlaczego otrzym uje zlecenia, a że robi 
dużo drożej niż powinien? A ja k  Paw
licki budow ał Aquapark a lbo sale g im 
nastyczne?
NESS: nie chce sołtys gadać z jarociń 
ską i nie ma się co dziw ić, bo ja  też ze 
wstydu bym się spa lił i dziennikarzow i 
drzwi przed nosem zamknął, może przy- 
pom nijm y ile traw a przed spichlerzem

kosztowała i kto ją  tam  rozłożył.
Ada: Przesadzacie z tym i podliczeniami 
naprawdę Przecież same doniczki ile 
kosztują,robocizna no n ikt nic za darm o 
nie robi,pro jekt i wogole. Ja proponuję 
tem u obliczającem u aby za ją ł się tym  
jak  za takie tanie pieniądze chce to  robie 
sama się chętnie do niego zgłoszę. A  te 
artykuły jarocińskiej to  już też coraz bez
sensowniejsze - dzia ła ją byle podjudzić 
mieszkańców.Tylko m oim  zdaniem kto 
m ądry to  się na to  nie łapie 
do Ada: Donice nie są w liczone w  ten 
koszt! Jaki projekt? Chyba jakiś żart. 
Proszę się  zastanow ić nad stra teg ią 
obrony tego zjaw iska. Tej nieuczciwej 
sytuacji. Poza tym  sam o wrażenie es
tetyczne jest sm utne. Nueprzemyślany 
dobór roślin.
am bra: Ado, tak  kto m ądry to  się na to 
nie łap ie , masz racje. M ądry w idz i to

badziewie i w ie, że to  jest przepłacone. 
A sw oją  drogą to  ten co rob ił projekt 
tego to  nie ma poczucia estetyki, ale 
to  jest moje zdanie.
nasza „n o rm a ln o ś ć " : n ie rozum iem  
tego zdziw ienia i zaskoczenia, przecież 
m echanizm  w ydaw ania  pieniędzy pu

blicznych jest znany od lat, i bardzo pro
sty..., im  w ięcej wydasz, drożej kupisz 
czy wybudujesz (w  sensie przepłacisz) 
tym  w ięcej, do ciebie w róc i, inwesto
ra, sorki, nie inwestora, a tego, który 
podpisuje, lub pociąga za sznureczki, 
decydenta, dość oczywisty mechanizm, 
znany wszem , ta k  w ie lu  gołodupców  
w  naszym kraju, na odpow iednich eta
tach, dorobiło się niezłych pieniędzy, od 
zera .... to  tak i nasz swojski k lim acik  - 
rodzina na swoim , i przyjaciele króliczka

Zachowano oryginalną pisownię

k a ż d e g o  d n ia  . 

n o w e  in fo r m a c je

Oferty p racy z Powiatowego Urzędu Pracy w Jarocin ie  zgłoszone w okres ie  od 8 do 14 grudn ia  

•  Monter maszyn i urządzeń przemysłowych-JaromaS.A. Jarocin • Stolarz, pracownik produkcji-PH U  
Jasz Jadwiga Szklarczyk Witaszyczki • Referent ds. sprzedaży-PolwosSp. z o.o. Witaszyczki • Elektromon
te r -  Paged Meble SA Jarocin • Rejestratorka medyczna - Jar Medic Bis Sp. z. o.o. Jarocin •  Pracownik 
biurowy -  Agat Hurtownia Lodów i Mrożonek St. Stachowiak Jarocin • Sprzedawca -  Firma Handlowo-Usługowa 
M. Iwaniec Jarocin •  Pracownik inwentaryzacyjny - lnvent Sp. z o.o. Wrocław (miejsce wykonywania pracy 
Kaufland) • Dekarz - Prodach J. Słaboszewski Jarocin • Lakiern ik samochodowy - Repairengine Jarocin

STAN BEZROBOCIA W POWIECIE JAROCIŃSKIM OD 27 LISTOPADA DO 3 GRUDNIA

liczba
bezrobotnych

wyrejestrowani zarejestrowani wyrejestrowani, którzy 
podjęli pracę

2.402 89 83 68
STAN BEZROBOCIA W POWIECIE JAROCIŃSKIM OD 4 DO 10 GRUDNIA

liczba

bezrobotnych

wyrejestrowani zarejestrowani wyrejestrowani, którzy 
podjęli pracę

2.358 82 46 26
(dane orientacyjne z PUP Jarocin) O p rać , (a n n )

1. Dwuletni Igor pilnie 
potrzebuje krwi! Rodzice 
proszą o pomoc!

2. Po przyjeździe do domu 
zauważyli, że ich 5-letniej 
córki nie ma w aucie

3. „Bezrobocia nie ma. 
Ludzie po prostu nie chcą 
pracować"

4. Wypadł z drogi 
na tuku i dachował

5. Burmistrz ujawnił 
plany dotyczące zmian 
w sieci szkół

Z P R Z Y M R U Ż E N IE M  O KA...

http://www.jarocinska.pl
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JAROCIN

S ekretarz szkolił burm istrza i prezesów  
w  luksusowym hotelu w  Kudowie
- ' B u r m is t r z  J a r o c in a ,  je g o  z a s tę p c a  o r a z  p re z e s i  g m in n y c h  s p ó łe k  p ie rw s z y  
w e e k e n d  g r u d n ia  sp ę d z il i  w  lu k su so w y m  h o te lu  w  K u d o w ie  Z d ro ju .  W z ię li ta m  
u d z ia ł  w  sz k o le n iu  p rz e p r o w a d z o n y m  p rz e z .. .  s e k re ta r z a  g m in y  J a r o c in  o r a z  
z a s tę p c ę  b u r m is t r z a .  D la c z e g o  n ie  o d b y ło  się  to  w  J a ro c in ie ?  - Ż e b y  s ię  w yłączyć, 

o d izo lo w a ć  o d  b ieżących  p ro b lem ó w , k tóre, b ęd ą c  w  Ja ro c in ie , szczeg ó ln ie  m n ie  by  
np. d o tkn ę ły  - w y ja śn ia  P rz e m y s ła w  M u s ie la k , p re z e s  sp ó łk i J a ro c in  S p o r t,  g łó w n y  
o r g a n iz a to r  w y ja z d u .

N a  szkolenie do Kudow y pojechał 
b u rm is trz  Ja roc ina  A d a m  Paw lick i, 
jego  pierwszy zastępca W itos ław  G i- 
basiew icz, sekretarz g m in y  M ic h a ł 
F ija łkowski oraz prezesi spółek kom u
nalnych - razem  12 osób. N a  miejsce 
d o ta r li w  p ią tkow y w ieczór. Sobota  
b y ła  d n ie m  szko len ia  do tyczącego  
m .in. om ów ien ia  inwestycji o raz p o 
p raw y jakości kon taktów  z m ediam i. 
W  niedzielę przed po łudn iem  grupa 
ruszyła w  drogę powrotną do Jarocina..

U czestn icy po jechali do  K o tlin y  
K łodzk ie j autobusem  w ynaję tym  od 
Jarocińskich L in ii Autobusowych. K ie
row cą b y ł radny poprzednie j kadencji 

z ug rupow an ia  „Z ie m ia  Jarocińska” . 
Z a  o rg a n iza c ję  w y ja zd u , m .in . za 
znalezienie zakw aterow an ia , o d p o 
w iedzia lny b y ł Przemysław M usie lak, 
prezes Jarocin Sport, czyli spółki, która 
organizu je m . in . ... konferencje i szko

len ia. D laczego nie w yb ra ł ob iek tu , 
k tó rym  zarządza? - Żeby się wyłączyć, 

odizolować od tych problemów, które  
m am y na co dzień, zająć się perspekty
wicznie tym, co nas czeka w przyszłości, 
a nie bieżącym rozwiązywaniem proble
mów - uzasadnia M usielak. W  wyborze 
kie runku  niczego złego nie w id z i też 
sekretarz gm iny. - Takie szkolenia o r
ganizuje się w  miejscu odseparowanym, 
bo trw a to cały dzień i  uczestnicy muszą 
być do pełnej dyspozycji przez cały czas. 
W  ten sposób się postępuje we wszel
kiego rodzaju firm ach , korporacjach, 
domach mediowych - w yjaśnia M ic h a ł 
F ija łkowski.

Prezes M u s ie la k  p o dkreś la , że 
dz ięk i szkoleniu do w ie d z ia ł się m .in . 
J a k  inw estow ać, skąd pozysk iw ać 
ź ró d ła  finansow an ia , ja k  p rzyg o to 
w yw ać inw estycje” . P rzy  okaz ji os ią 
gną ł też swój w łasny cel. - Chciałem

pokazać, do czego dążymy i  czego ja  
bym chcia ł i  oczekiwał w  przyszłości od 
funkc jonow an ia  hotelu Jaro ta  - uza 
sadnia M us ie lak .

Poprzeczkę zaw ies ił wysoko, bo 
ja ko  w zorzec do  naś ladow an ia  w y 
b ra ł cz te rogw iazdkow y ob iek t Verde 
M o n ta n a , k tó ry  rek lam u je  się ja ko  
„n a jw ię k s z y  i n a jn o w o cze śn ie jszy  
ho te l w  K o tlin ie  K ło d z k ie j” . D w u 
osobow y pokó j kosztu je tam  340 z ł 
za dobę, a a p a rta m e n t d la  dw óch  
osób - praw ie  600 z ł za dobę.

N a  weekendowy pobyt w  Kudow ie 
w ydano 8.500 zł. K osz ty  m ają  zostać 
roz łożo n e  na poszczególne spó łk i. 
S kanów  fa k tu r, o  k tó re  p ros iliśm y, 
n ie o trzym aliśm y. - Ja k  tylko wpłynie 

fa k tu ra , udostępnię ją  - deklaru je  M i 
cha ł F ija łkow ski.

P IO T R  IG N A S IA K
p.ignas iak@ ja rac inska .p l

Uczestnicy szkolenia spędzili pierwszy weekend grudnia w hotelu Verde 
Montana w Kudowie Zdroju

S

15 osó b  z naszego  te re n u  - 
cz ło n k ó w  i sym pa tykó w  ja ro c iń 
sk iego P raw a i S p ra w ie d liw o ś c i 
- uczes tn iczy ło  w  n ied z ie ln ym  V  
M arszu  W o lnośc i i S o lida rnośc i, 
k tó ry  z o rg a n iz o w a ła  p a rt ia  rz ą 
dząca. J a ro c in ia c y  p o je c h a li do  
W arszaw y w s p ó ln ie  z k o le g a m i 
z Pleszewa. P oczą tkow o  pogoda

nie by ła  sprzym ierzeńcem  uczest
n ików  m arszu. „M ocno  pada, ale 
ludzi przyszło naprawdę dużo ”  - cie
szyła się tuż przed pochodem  L id ia  
Czechak, radna m iejska i n iedaw 
na kandyda tka  na posła . W yjazd  
i sam m arsz oce n iła  b a rd zo  p o 
zytyw nie . „Były nas tysiące, p iękne  
przemówienia, wszędzie biało-czer

wone f la g i i  o k rzyk i”  - nap isa ła  na 
sw o im  p ro f ilu  spo łecznościow ym . 
Razem  z ra d n ą  w  W arszaw ie b y li 
m iędzy innym i członek zarządu p o 
w ia tu  M iro s ła w  D rzazga  i H enryk 
Szym czak, p rzew odn iczący w ita - 
szyckiego ko ła  U n ii W ie lko p o la n  
(na zd jęc iu ).

( n b a )

► NOWE MIASTO I ► ŻERKÓW

Będą pracować 
krócej

U rz ą d  g m in y  w  N o w y m  M ie ś c ie  
będzie czynny za ró w n o  w  W ig ilię , ja k  
i w  sylwestra w  godz inach  od  7.00 do  

13.00.
(akf)

Zamknięty urząd
W  W ig ilię  - 24 g ru d n ia  U rząd  M ia s ta  i G m in y  w  Ż e r

kow ie będzie nieczynny. Pracow ać nie będzie także G m in 
ny  O ś ro d e k  P o m o cy  S po łeczne j. - U rzędnicy m a ją  w o l
ny dzień w  zam ian  za d ru g i dzień św iąt, k tó iy  w  tym  roku  
przypada  w  sobotę - t łu m a c z y  sekre ta rz  g m in y  M ic h a ł 
Surm a.

(a n n )

W wolnej chwili mogli korzystać z licznych atrakcji obiektu, m.in. strefy SPA

► TEMATYKA SZKOLENIA
1 . Z a s a d y  w s p ó łd z ia ła n ia  s p ó łe k  k o m u n a ln y c h  w  z a k re s ie  z a k u p ó w  

to w a r ó w  o ra z  z a k u p u  u s łu g  n a  ro k  2 0 1 6 .

2 .  O m ó w ie n ie  i k o o rd y n a c ja  p la n ó w  in w e s ty c y jn y c h  s p ó łe k  

k o m u n a ln y c h  n a  ro k  2 0 1 6

3 .  P o p ra w a  ja k o ś c i  k o n ta k tó w  z  m e d ia m i,  z a s a d y  u s p r a w n ia ją c e  

k o m u n ik a c ję  w e w n ą t r z  s p ó łk i ,  k o m u n ik a ty  p ra s o w e , in fo r m a c je  

d la  K l ie n tó w  i tp .

----------- ------- ------------ ------------------------- O G Ł O S Z E N I E  -------------------------------------------------

ZAPRASZAMY DO NASZYCH SKLEPÓW 
FIRMOWYCH W JAROCINIE

ul. Św. Ducha 118/120
n i e d z i e l a  h a n d lo w a  -  2 0 . 1 2 . 2 0 1 5

u l. Kasztanowa 18
n i e d z i e l a  h a n d l o w a  -  2 0 . 1 2 . 2 0 1 5

9 . 0 0  - 1 4 . 0 0 9 , 0 0  - 1 4 . 0 0

p n .  - p t :  8 . 3 0  -  1 8 . 0 0 ,  

s o b . :  9 . 0 0  - 1 4 . 0 0

p n . ,  ś r „  c z . : 8 . 0 0  -  1 7 .0 0 ,  

w t .  -  p t.-. 7 . 0 0  - 1 7 . 0 0 ,  

s o b . :  8  0 0  -  1 4 . 0 0

W OFERCIE SZEROKI ASORTYMENT RYB ŚWIEŻYCH, SOLONYCH. 
MARYNOWANYCH, WĘDZONYCH ORAZ MROŻONYCH

TEL: 62 747 32 38

http://www.jarocinska.pl
mailto:p.ignasiak@jaracinska.pl
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WIEŚCI
KRYMINALNE
1  Jechali pod wpływem
14 g rudn ia  na drodze Roszków - Jarocin  
skontrolowano Krzysztofa P. z gm. Jarocin. 
33-latek jadąc m otorowerem  m ia ł 0,3 p ro 
m ila  alkoholu.
1,5 p ro m ila  a lkoho lu  m ia ła  w  organizm ie 
Elżbieta K. z gm. Jarocin. N ietrzeźwą kieru
jącą  volkswagenem golfem  zatrzym ano 10 
grudnia na ul. Wojska Polskiego w  Jarocinie
9 grudn ia  na ul. Kolejowej w  W itaszycach 
sprawdzono M ariana W. z gm. Jarocin. K ie 
rowca renaulta laguny nadmuchał 2 prom ile 
alkoholu.

2  Potrąciła pieszego
Jedna osoba została ranna w  wyniku sobot
niego wypadku w  Chrzanie (gm. Żerków).
- Mieszkanka gminy Żerków kierująca volks- 

wagenem sharanem, jadąc ulicą Dworcową nie 
zachowała należytej ostrożności i  najechała na tył 
idącego w tym samym kierunku (prawą stroną) 
67-letniego mieszkańca gminy Żerków - relacjo

nuje m i. asp. Agnieszka Zaworska, rzecznik 
prasowy KPP w Jarocinie. Mężczyzna tra fił 
do szpitala ze złam aniam i kości prawej nogi. 

2  Wymusił pierwszeństwo
Dwa auta zderzyły się w  sobotę na skrzyżo
waniu ul. Kościuszki z ul. M a rii Konopnickiej 
w  Kotlin ie . Kierujący daewoo lanos mieszka
niec gm. K o tlin , jadąc iii.  Konopnickie j, nie 
ustąpi) pierwszeństwa przejazdu kierującej 
renaultem megane. Sprawca został ukarany 
mandatem.

1  Narkotyki pod siedzeniem
10 grudnia w  Wilczy zatrzymano hondę civic. 
W  czasie ko n tro li k ierow ca i pasażerowie 
zachowywali się nerwowo. To wzbudziło  po 
dejrzenia funkcjonariuszy, którzy postanowili 
dokładnie sprawdzić pojazd. Podjedzeniem 
znaleziono jeden woreczek strunowy z b ia
łym  proszkiem, a drugi z suszem roślinnym . 
Policjanci zatrzym ali trzy osoby: 19-letniego 
kierowcę oraz pasażerów w  wieku 17 i 20 la t 
z gm. K o tlin .

1  Motorowerem wjechał w  forda
10 grudnia na ul. Podchorążych w Jarocinie 

jadący motorowerem mieszkaniec gm. Jarocin 
na luku drogi nie zapanował nad jednośla
dem i wjechał w  p raw idłow o zaparkowanego 
forda focusa.

2  Zderzenie na skrzyżowaniu
We wtorek rano doszło do ko liz ji na skrzyżo
waniu ul. Węglowej i Kościuszki w  Jarocinie.
- K ieru jąca renaultem  kangoo m ieszkanka 
gminy Jarocin, jadąc ulicą Węglową z kierunku 
ul. Wrocławskiej, nie udzieliła pierwszeństwa 
przejazdu jadącemu peugeotem ul. Kościuszki
1 doprowadziła do zderzenia - relacjonuje m ł. 
asp. Agnieszka Zaworska, rzecznik Komendy 
Powiatowej P o lic ji w  Jarocinie. Sprawczyni 
ko liz ji została ukarana mandatem.

2  Kierował bez uprawnień
8 grudn ia  w  W ilczy sprawdzono D am iana 
L. z gm. K o tlin . W  czasie kon tro li kierowcy 
B M W  okazało się, że mężczyzna ma zatrzy
mane uprawnienia do kierowania.

2  Mandaty za nieprawidłowe cofanie
M andatem  zakończyła się koliz ja na ul. Po
znańskiej w  Nowym Mieście. W  sobotę 5 grud
nia kierowca cofający oplem vectrą uderzył 
w  zaparkowaną hondę civic na parkingu przed 
sklepem. D o podobnego zdarzenia doszło 11 
grudnia na ul. Powstańców W ielkopolskich w  
Kotlinie. Jak ustaliła policja, mieszkanka gminy 
kierująca fordem  w  trakcie cofania d o p ro 
wadziła do zderzenia z volkswagenem polo. 
Sprawczyni kraksy została ukarana mandatem.

2  Dachował audi
Na dachu na krajowej „11 ”  w  W olicy Pustej 
zakończył jazdę 22-letni mieszkaniec Jarocina. 
Jak usta liła  średzka po lic ja , kierujący audi 
A 4  nie dostosował prędkości do warunków 
drogowych i u trac ił panowanie nad pojaz
dem. Mężczyzna byl trzeźwy i został ukarany 
mandatem. (e ra )

► DWIE AKCJE STRAŻACKIE JEDNEJ NOCY NA UL. NOWEJ W  JAROCINIE

Przypadkowo 
uratowali 15 osób
od zatrucia czadem

„ •__________________ 2____________________________ ■.__ , _ 1 __ ____________  **

2  W  ś ro d k u  n o c y  s tr a ż a c y  o trz y m a li  z g ło s z e n ie  o  u la tn ia ją c y m  się t le n k u  w ę g la  w  je d n y m  z m ie s z k a ń  
w  J a ro c in ie .  J a d ą c  n a  akc ję  p rz y p a d k o w o  z a trz y m a li  się  p rz e d  k a m ie n ic ą , z  k tó re j w y d o b y w a ł się 
d y m . S p lo t  w y d a rz e ń  sp ra w ił , że  s tr a ż a c y  u ra to w a l i  życ ie  15 o s ó b . Ś p ią c  n ie  w ie d z ia ły , że  g ro z i im  

z a c z a d z e n ie .

W  nocy z w to rk u  na środę ja 
roc ińska  straż pożarna  o trzym a ła  
zgłoszenie, że w  jednym  z mieszkań 
na u l. N ow e j za łączył się czu jn ik  
tlenku  węgla. - Dyżurny po in s tru 
ow a ł rodzinę, żeby przewietrzyła p o 
mieszczenia i opuściła mieszkanie, 
p o  czym zadysponował zastęp pod  
wskazany adres -t re lac jonu je  asp. 
M a riu s z  Banaszak, rzeczn ik p ra 
sowy Państwowej S traży Pożarnej 
w  Jarocin ie .

R a to w n ic y  r u s z y l i b ły s k a 
w iczn ie  na p o m o c . - Jecha liśm y  
p o d  adres 5 /4  p o  drodze je s t 4/5. 
Zauważyłem, że z k la tk i schodowej 
wydobywał się dym. Poprosiłem dys
pozytora o potwierdzenie zgłoszenia, 
czy na pewno wysłał nasz zastęp pod  
właściwy adres, bo my jesteśmy pod  
4 /5  i  z p iw n icy  wydobywa się dym, 
a p o d  „p ią tk ą ”  się n ic  nie dzieje. 
Dyspozytor potw ierdził, że wezwanie 
je s t p o d  5/4. N ie  m ogliśm y tak  tego 
zostawić - opow iada  st. kp t. A dam  
Łuczak  dow odzący akcją ra tu n ko 
wą. O fic e r d z w o n ił do  m ieszkań 
i p ro s ił lo k a to ró w  o  opuszczenie 
pomieszczeń, a dyżurny operacyjny 
d o  akcji sk ie row ał ko le jny  zastęp. 
- D o  kam ienicy były uchylone drzwi, 
zatrzymane na wycieraczce, na klatce

schodowej znajdow ał się duży pies  
i  nie można było się dostać do p iw 
n icy - opow iada  dow ódca.

Zaskoczeni i  wystraszeni ludzie 
-1 5  osób - w ysz li na  zew nątrz b u 
dynku. - Była 2 .00  w nocy. Wstałem 
sobie. W łączyłem rad io , czasam i 
sobie lub ię  w  nocy zjeść kanapkę.

. O d  razu  dom ofon : „S tra ż  p o ża r
na. Proszę się ubierać. Wyjść na  
dwór, bo je s t zadym ien ie". Z araz  
obudz iłem  żonę. Ja k  o tw orzyłem  
drzw i na korytarz, to  ja k  m i bomb- 
n ą ł dym, to  aż m nie  zatkało. Żona  

otworzyła okna - opow iada M ieczy
sław  W asielewski, lo ka to r jednego 
z m ieszkań kam ien icy, do  k tó re j 
tra fili przypadkow o strażacy. C hoć 
nie spał, to  nie czu ł d ym u  z k la t
k i schodow ej. - Poszedłem jeszcze 
do p iw n icy  zobaczyć, z czego to  się 
dym i. A  to  się okazało, że kom in  
był zatkany, a  dym wydobywał się 
„s ibrem  ”. Chodziłem razem ze stra
żą budzić sąsiadów. Nagle zaczęła 
m nie boleć głowa. Strażacy zab ra li 
m nie do samochodu. Podali m i tlen, 
założyli maskę tlenową, przez któ rą  
oddychałem . P rzy jecha ła  ka re tka  
pogotow ia i  zabra li m nie do szpitala 
- kon tynuu je  loka to r.

Zagrożenie by ło  na tyle duże, że

asp. MARIUSZ 
BANASZAK
rzeczn ik  p ra so w y  

P a ństw ow e j 

S traży Pożarnej 

w  Jarocin ie

A p e lu je m y  d o  w ła ś c ic ie li,  u ży t
k o w n ik ó w  b u d yn kó w  o regu la rne  
c z y s z c z e n ie  p rz e w o d ó w  k o m i
n o w y c h . W  p rz y p a d k u  k o t łó w  
o p a la n y c h  p a liw e m  s ta ły m  je s t 
to  p rz y n a jm n ie j raz na trz y  m ie 
s iące . Jeśli o g rze w a m y bud yn e k  
gazem  lub  p a liw e m  p ły n n y m  - co 
n a jm n ie j raz na 6  m iesięcy. Raz 
w  roku należy s p ra w d z ić  p ra w i
d ło w o ś ć  p od łą czeń  p rz e w o d ó w  
w e n ty la c y jn y c h , k o m in o w y c h . 
A p e lu je m y  o m o n to w a n ie  czu jek , 
bo ja k  w id a ć  p rzynosi to  e fekty. 
To je s t m a ła  inw e s tyc ja , a w ie lk ie  
b ezp ie czeń s tw o . M o żem y sob ie  
ty lk o  g dybać , ja k  tra g iczn e  m ogły  
być  s k u tk i te g o  zd a rze n ia , gdyby  
ta  czu jka  n ie  za dz ia ła ła  i s trażacy 
n ie  p o ja w ili s ię  w  ta m te j oko licy . 
R ea lizu je m y p rog ram  p rew e n cy j
ny p t. „Zgaś ryzyko ". Jego ce lem  
je s t o g ra n ic z e n ie  o  3 0  p ro c e n t 
ilo śc i o fia r  i rannych  w  pożarach , 
a w  s z c z e g ó ln o ś c i w  lo k a la c h  
m ie szka ln ych  d o  roku 2 0 2 4 .

jeszcze po kilkudziesięciu m inutach 
w ietrzenia pomieszczeń urządzenia 
pom iarowe nadal wskazywały obec
ność tlenku  węgla. - To praktycznie  
przypadek spraw ił, uchylone drzwi, 
a być może m ia ło  się tak wydarzyć, 
że m ie liśm y ura tow ać zdrowie i  życie 
ludzi. To by ł środek nocy. Wszyscy 
spali i  prawdopodobieństwo jes t takie, 
że mieszkańcy za tru liby się - ocenia 
st. kp t. A d a m  Łuczak.

Każde mieszkanie w  feralnej ka
m ien icy  m a oddzie lne  ogrzewanie, 
g łównie są to  ko tły  węglowe zna jdu
jące się w  p iw n icy, d o  k tó re j nie ma 
drzw i. - N ie  było drożności przewodu 
kom inowego. Dym  wydostawał się 
wyczystką p ieca  na pom ieszczenie  
kotłowni i  szedł dalej klatką schodową 
w górę - ocenia dow ódca akcji.

- D zięk i Bogu, że o n i tu ta j p rzy
jecha li, bo rano moglibyśmy się nie  
obudzić - c ieszy się lo ka to rka  ka
m ienicy.

Z  m ieszkan ia  kam ien icy  n r  5, 
z k tó rego  b y ło  wezwanie, trzy  oso
by, w śród  n ich  dziecko, t ra f iły  do 
szp ita la , pon iew aż skarżyły się na 
złe sam opoczucie. U rządzen ie  p o 
m ia ro w e  s trażaków  nie w ykaza ło  
stężenia gazów. R atow nicy zakręcili 
za w ó r gazow y p rzy  piecu. (e ra )
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C iężarów ki nie były w inne
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M a n d a ta m i k a rn y m i za ko ń czy ły  się dw ie  
czw artkow e ko liz je .

D o  pierw szego zdarzen ia  dosz ło  na u l. W o j
ska Polskiego w  Ja roc in ie , chw ilę  przed godz iną  
11.00. Jak us ta liła  po lic ja , m ieszkaniec gm. Ja ro 
c in  jadący fia tem  pa lio  na p rostym  odc inku  d rog i 
nie zachow a ł bezpiecznego odstępu  pom iędzy 
po jazdam i i uderzył w  ty ł c iężarów ki vo lvo, k tó rą  
k ie row a ł m ieszkaniec Rawicza.

D w ie  godz iny  późn ie j s łużby odebra ły  zg ło 
szenie o  zdarzeniu na drodze wojewódzkie j w  Ba- 
chorzew ie . - M ieszkaniec gm iny  Jaroc in  ja d ą cy

mercedesem, wykonując n iepraw id łow o m anew r 
wyprzedzania, doprow adził do  bocznego zderze
n ia  z pojazdem  jadącym  przed n im  - ciężarowym  
mercedesem, któ rym  je ch a ł mieszkaniec Olganowa 
(w o jew ództw o  św iętokrzyskie - p rzyp. red.) - re
lac jonu je  m ł. asp. Agnieszka Zaw orska, rzecznik 
prasowy Kom endy Powiatowej Polic ji w  Jarocinie.

W  obu przypadkach n ik t nie uc ie rp ia ł, a p o 
lic ja  u k a ra ła  sp ra w có w  m a n d a te m . S trażacy  
ze b ra li ro z b ite  e lem en ty  po ja zd ów , a roz lane  
p łyny  zn e u tra lizo w a li sorbentem .

(e ra )

Jarociniak 
na wózku 
trzykrotnym 
m edalistą

Andrze j G rygiel, p racow n ik cyw il
ny ja roc ińsk ie j kom endy po lic ji, został 
trzykro tnym  brązow ym  m edalistą In 
dyw idualnych M istrzostw  Polski Osób 
N iepe łnospraw nych  w  tenisie s to ło 
wym .

Turn ie j rozgryw any by ł w  dniach 
4-6 g rudn ia  w  Gdańsku. W ystartow a
ło  w  n im  135 zaw odn ików  z k lubów  
z całej Polski, w  tym  w ie lu m edalistów  
parao lim p iad , oraz m istrzostw  świa
ta i Europy. Zaw ody osób n iepełno
sprawnych odbywają się w  kategoriach 
uwzględniających kryteria  zdrow otne 
(od paraplegii czyli porażenia rąk i nóg 
do  am putacji i innych uszkodzeń rąk).

A ndrze j G rygie l występuje w  ka
tegorii 5, czyli najbardziej sprawnych 
zaw odn ików  grających na wózkach. 
- Zdobywając trzy medale na jedne j im 
prezie (turn ie j indywidualny, debel, gra  
mieszana) Andrzej osiągnął swój najwięk
szy sukces indywidualny w  karierze - re
lacjonuje m l. asp. Agnieszka Zaworska, 
rzecznik prasowy K P P  w  Jarocinie.

(e ra )

http://www.jarocinska.pl


W  o s ta tn ich  m iesiącach b e zro 
bocie  na naszym  terenie spad lo  do 
najn iższego p o z io m u  od  la t, trzeba 
jednak zauważyć, że jes t to  tendencja 
ogólnopolska. W ciąż nie jes t idealnie, 
bo  bez za trudn ien ia  pozostaje ponad 
9 procent ludz i aktywnych zawodowo. 
Podobnie ja k  w  sąsiednich powiatach. 
W y ją tk iem  je s t Pleszew, gdzie pracy 
nie m a  ty lk o  6 p ro c e n t a k tyw nych  
zaw odow o.

Tyle s ta tys tyk , b o  te w ca le  n ie  
m uszą  o d zw ie rc ie d la ć  p ra w d z iw e j 
sytuacji na rynku  pracy. Proste ode j
m owanie, k tó rym  w  przedwyborczym  
liście  d o  m ieszkańców  p o s łu ży ł się 
rów nież starosta  ja ro c iń sk i Bartosz 
W alczak, pokazuje, że liczba  bezro 
bo tnych  rok  do  roku  (stan na paź
dziern ik) zm niejszyła się o  ponad 460 
osób. W gryza jąc  się je d n a k  w  dane 
P ow ia to w e g o  U rzę d u  P racy ła tw o  
zauważyć, że sporo m ieszkańców zn i
ka ze statystyk (zobacz tabela), choć 
n iekoniecznie z pow o d u  zna lezienia 
pracy. - Czy to  je s t odzwierciedlenie  

tego, że te osoby są n a d a l osobam i 
bezrobotnymi, my tego nie mamy, takich 
badań się nie prowadzi - przyznaje po 
dłuższej rozm ow ie  G rzegorz Fengler, 
dy re k to r P U P  w  Jarocin ie . - Te osoby 
m ogły się wyprowadzić, m ogły wyje
chać za chlebem za granicę, mogły nie 
przyjść, n ie  re jestrow ać się, a n ada l 
pracu ją . A le  n ik t tak ich  statystyk nie  
prow adzi. N ie  m a nawet badań, czy 
ci, co są zarejestrowani, to  je s t całość 
bezrobocia.

Bezrobocia nie ma?
R adna  m ie jska  A n n a  P iasecka 

(z „Z ie m i J a ro c iń s k ie j” , te j sam ej 
z k tó re j w yw o d z i się szef p o w ia tu ) 
pokusiła  się os ta tn io  o  dość odważną 
konkluz ję : - Bezrobocia ja k o  takiego 
w Jarocinie nie ma. Ludzie po  prostu nie 
chcą pracować- pow iedzia ła przy oka
z ji rozm ow y z p o rta lem ja roc inska .p l 
[W ID E O  dostępne na p o rta lu ].

W ró ć m y  w ię c  n a  m o m e n t do  
danych PUP. W yn ika  z n ich  je d n o 
znacznie, że 1.458 osób spośród 2.366 
zarejestrowanych w  naszym powiecie 
b ezrobo tnych , zam e ldow anych  jest 
na terenie gm iny  Jarocin . Pam iętam y 
oczyw iście, że to  najw iększa gm ina. 
P ostanow iliśm y je d n a k  zderzyć w y
pow iedź radne j z o p in ia m i samych 
bezrobotnych . Z aczę liśm y od  w izy ty  
w  pośredn iaku . A  ta m ... pusto. N a  
ko ry ta rzu  siedzi za ledw ie k ilka  osób. 
K to ś  s to i p rzy  gab loc ie  z o fe rta m i 
pracy, k toś spoko jn ie  w yp e łn ią  d o 
kum enty. C iszę co ch w ila  przeryw a 
e lektron iczne w yw o ływ an ie  num eru  

petenta.
Szybko okazuje się, że więcej tu ta j 

tych, k tó rzy  przy jść m uszą, n iż  tych 
k tó rz y  rzeczyw iśc ie  szuka ją  pracy. 
- N ie wiem, czy trudno o zajęcie w Ja 
rocinie. Ja  całe życie pracowałam, teraz 

jestem na kuroniówce, od m arca idę na 
emeryturę - p rzyzna je  pan i E lżb ie ta , 
choć na emerytkę nie w yg ląda. - Ja  
w  zasadzie p racy n ie  potrzebuję. C o  
oferu je PUP? W  gablocie um ieszczo
no kilkadziesiąt ofert. O d  sprzedawcy, 
e lektrom ontera , przez sto larza, na ... 
kontrolerze b ile tów  kończąc. D o m in u 
ją  tzw. śm ieciów ki. W szędzie p ro p o 
nowane w ynagrodzen ie  w  oko licach  
n a jn iższe j k ra jo w e j, p oza  k ilk o m a  
w y ją tkam i. D o  n ich  należy z pew no
śc ią  posada  asystenta  p ro je k ta n ta  
s iln ikó w  elektrycznych. Praca w  G o 
lin ie , p ryw atny przedsiębiorca oferuje 
wynagrodzenie w  okresie próbnym  na 
poz iom ie  3,5 tys. zł.

Urząd pracy n iepotrzebny
W śród o fe ren tów  d o m in u ją  duże 

agencje zatrudn ia jące m iędzy innym i 
do  so rtow n i firm y  odzieżowej w  G ąd- 
kach. D o jechać trzeba, ale firm a  za
pew n ia  przew óz. C zy  z ła  o p in ia  to  
p lo tk i?  - M oja  teściowa pracu je  w  sor-

w w w . j a r o c i n s k a . p l  _ _ _ _ _

„Bezrobocia w  Jarocinie 
nie ma. Ludzie nie chcą 
pracować"
J  - B ezrobocia  w  Jarocin ie  n ie  m a . L u d z ie  p o  p ro s tu  n ie  chcą  p ra c o w a ć  - m ó w i r a d n a  
m ie jsk a  A n n a  P ia se c k a . C z y  rze c z y w iśc ie ?  - S p o tk a łe m  s ię  z  ta k im i  sy tu a c ja m i  
- p r z y z n a je  s z e f  j a r o c iń s k ie g o  p o ś r e d n ia k a .  W  o f ic ja ln y c h  s ta ty s ty k a c h  b e z  
z a tr u d n ie n ia  p o z o s ta je  w c ią ż  p o n a d  2 .3 0 0  o s ó b . D la  ilu  p ra c y  rze c z y w iśc ie  n ie  
m a , a  ilu  je j n ie  c h c e ?
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► BEZROBOCIE W  JAROCINIE

X XI XII I
2.832 2.851 2.863 3.140

2014

to w n i odzieży i  bardzo sobie chw a
l i  w arunki. Wiem, że przed św iętam i 
do s ta li nawet ja k ie ś  p rem ie  - m ów i 
M arek, m ieszkaniec Jaroc ina , k tó ry  
sam pracuje w  Poznaniu . N ie  u k ry 
w a nadzie i zw iązanych z o tw arc iem  
m on to w n i Vokswagena we W rześni. 
Pracy szuka na w łasną rękę. D o  tego 
zachęca naw et szef pośredniaka.

W  h o lu  urzędu po jaw ia  się m ło 
da  dz iew czyna . O d b ie ra  n u m erek  
i czeka na sw oją  kolej. - Urząd pracy  

je s t niepotrzebny tak  naprawdę. P ra 
codawcy chcą stażystów, ja  na staż się 
nie kwalifiku ję, poza tym m am  tyle lat, 
ile  mam, nie chcę się cofać zawodowo. 
Nie chcę też zarabiać 800 czy 900 zł, 
bo tak naprawdę nie jestem  w  stanie się 
z tego utrzym ać - tłum aczy. Po ch w ili 
ju ż  w ia d o m o , że jes t na zasiłku  d la  
bezrobo tn ych . Z o s ta ły  jeszcze trzy  
miesiące. C hciałaby pracę sprzedawcy. 
C o  sądzi o  s łowach radnej ZJ? - Jak  
składałam C V  w  sprawie pracy, to jedna  
z właścicielek sklepu powiedziała m i, że 
fiest w  szoku, że w  Jarocin ie je s t takie  
bezrobocie". M a  tyle „ce fa łek”, że nie

II III IV V VI 
3.229 3.147 3.016 2.793 2.651

2015

wie, co m a z tym zrobić. W  rozm ow ie  
dodaje, że w ie lu  p racodaw ców  ju ż  na 
dzień dobry oczekuje „darm ow ej pracy 
w  sobotę, a n ierzadko też w  n iedzie
lę” . -Jedyne wyjście to praca na umowę 
zlecenie, gdzie ja k  w iadom o, nie ma  
n ic  - a n i pewności za trudn ien ia , a n i 
ubezpieczenia - dodaje.

Nie chcą pracować?
M oże m ło d z i...

Pan H enryk, na oko  osoba z p o 
ko len ia  radnej P iaseckiej, w  urzędzie 
p o ja w ił się też z konieczności. M u -  
s ia ł się zarejestrować, by  do trw ać do 
e m e ry tu ry  p o m o s to w e j. W cześn ie j 
p ro w a d z ił w łasną  firm ę . D z is ia j jest 
je d n y m  z 2 .300 b e z ro b o tn ych . N a  
o fe rty  nawet nie spogląda. - W  m oim  
wieku trudno o pracę, stan zdrowia nie 
pozwala, poza tym n ik t nie chce p rzy j
m ować takiego dziadka. M am  ponad  
60 ła t i  trudno  znaleźć zatrudnienie. 
Gdyby było zdrowie, to  i  do osiemdzie
s ią tk i mógłbym pracować - przyznaje. 
C z y ja ro c in ia c y  rzeczyw iście m iga ją  
się od  za trudn ien ia  i jedyn ie  fig u ru ją

VII VIII IX X 
2.526 2.483 2.424 2.366

szkolenie im  zaproponują, bo ju ż  nie 
mówię o pracy. Potem przyjeżdża ta k i 
delikwent z powrotem  do domu, wcho
dzi na o lx  i  wysyła cv do roboty, które j 
ta k  naprawdę nie chce za te śmieszne 
pieniądze, ale co zrobić, ja k  nawet na 
p iw o  w  p ią tek  nie ma. ”

Ludzie nie chcą.
To jest p raw d a

W racam y na ko ry ta rz . Pan i M o 
n ika  pom aga  w  w y p e łn ia n iu  d o k u 
m e n tó w  szw a g ro w i, k tó ry  w ła śn ie  
w ró c ił z zagran icy. O n  w ch o d z i do 
re jes tra c ji, on a  czeka w  h o lu . Jest 
okazja , by  zapytać „c z y  ludz ie  rze
czyw iśc ie  n ie  chcą  p ra cow ać” . K o 
b ie ta  od  ra zu  d e k la ru je , że pow ie  
„ ja ka  je s t p ra w d a ” , po d  w a runk iem , 
że zo s ta n ie  a n o n im o w a . - B ra ła m  
udz ia ł w  pro jekc ie  un ijnym  d la  osób 
niepełnospraw nych. S ta rtow a ło  nas 
d z ie s ię ć  osób, z o s ta ła m  j a  je d n a  
.- m ó w i bez og ródek. - Tragedia, ale 
reszta ju ż  od  samego począ tku , n ie  
wykazywała żadnych chęci czy za inte
resowania tym, żeby da le j pracować. 
Dlatego, to może być prawda, że ludzie 
nie  chcą. Tych p ro je k tó w  było k ilk a  
i  ta  sytuacja pow tarza ła  się cztero- czy 
pięciokrotnie.

Szef P U P  w  Jaroc in ie  nie p o tra 
f i  odpow iedzieć, ilu  spośród  ponad 
2 .30Ó osób je s t p ra w d z iw ym i bezro 

b o tn y m i, a i lu  ty lko  fig u ru je  w  sta
tystyce. - N a pewno je s t tak, że część 
z n ich je s t powiązanych z na m i ty lko  
przez składkę zdrowojną. Niestety nie  
ma takich danych statystycznych, które 
mogą określić ja sn o  i  wyraźnie, że je s t 
to  liczba taka a nie inna - przyznaje 
G rzegorz Fengler. C zy s łow a radnej 
i p rzy  okaz ji jego  ko leżank i ze s to 
w a rzyszen ia  Z J , o tym , że „ lu d z ie  
nie chcą p racow ać”  są praw dziw e?
- Z  p rzykrośc ią  stw ierdzam , że tak. 
Spotkałem się z tak im i sytuacjami, gdzie 
ludzie ja sn o  i  wyraźnie m ów ili, że nie 
chcą pracować, są zarejestrowani tylko

|  po  to, żeby korzystać ze sk ładk i zdro- 

“  w otnej - dodaje  Fengler.

. O bcokrajow cy
s ro zw iązu ją  problem

U rzę dn icy  podkreś la ją , że na lo 
ka lnym  rynku  p racy b raku je  przede 
w szystkim  specja listów  i lud z i z tech
n icznym  w ykszta łcen iem . Praca n ie 
m a l o d  ręk i je s t d la  frezerów , spawa
czy czy o p e ra to ró w  C N C . T ru d n o  
m a ją  z pew nośc ią  c i, k tó rz y  sw o ją  
ka rie rę  w  J a ro c in ie  w id z ą  w  b iu 
rze czy ja k o  sprzedawcy. Z  d rug ie j 
s trony  w ykszta łcen i specja liści - np. 
d o ś w ia d c z e n i o p e ra to rz y  m aszyn  
ste row anych  num eryczn ie  - szuka
ją  je d n a k  sw o je j szansy w  dużych  
m iastach . Tym czasem  w  Ja roc in ie , 
naw e t d la  p ro s tych  zaw odów , p o 
ja w iła  się os tra  konkurenc ja . C hoć  
o fic ja ln ych  sta tystyk b rak, to  na te
renie pow ia tu  m oże pracow ać nawet 
k ilka se t o sób  z za g ran icy . M o d n e  
je s t zw łaszcza za tru d n ia n ie  U k ra iń 
ców. M a ją  o p in ię  sum iennych , a do 
tego n ie rzadko  godzą  się na niższe 
w ynagrodzen ia . - Posiłkujem y się ob
cokrajowcam i - przyznaje A ndrze j Si- 
lińsk i, prezes D ro bu d u . - Jeżeli byśmy 
w  tym k ie runku  n ie  poszli, to  m ie liby
śmy prob lem y z pozyskaniem  nowych 
pracowników.

C zy w ięc rzeczywiście ludzie  „n ie  
chcą pracować? Pani Renata p rzy je 
cha ła  row erem  do  urzędu po  ko le jny 
zasiłek. - Powiedziałabym, że to je s t 
półp raw da. Są tacy, co mogą p raco 

w ać i  im  się też n ie  chce, bo mówią, 
Że za tak ie  p ien iądze ro b ić  nie będą
- tłum aczy. - Ale są i  tacy, co nieraz 
długo szukają i  rzeczywiście nie m a tej 
pracy. Szczególnie d la  kobiet. To je s t  
najtrudn ie j...

(n b a )
(dane części rozmówców na ich prośbę

zostały zmienione)

w  statystykach? - Może m łodzi ludzie  
są nauczeni tego, bo wiadomo, ja k  się 
dostanie tu ta j pieniądze, to po  co p ra 
cować, ale m oim  zdaniem ludzie chcą 
pracować. Prowadziłem firm ę  dekarską, 
teraz m ają  f irm ę  m o i synowie, szukają 
ludz i i  n ie ma.

In te rn a u c i ja ro c in s k a .p l, poza  
w y ją tkam i, nie zo s ta w ili suchej n itk i 
na radnej ZJ. k iedy opub likow a liśm y 
je j w ypow iedź. W iększość je s t zd a 
n ia , że w  J a ro c in ie  „s ła b o  p ła cą ” , 
je s t „m a ło  now ych  f i r m ”  i  n ie  m a 
perspektyw . „Pokażcie m i gdzie ma  
m łody człow iek się sk ierow ać  w  tym  
ą rw ido łku  po  skończeniu szkoły? Co 
oferują ja rocińscy pracodawcy i  PUP?! 
Przecież to  są kp iny ! K to  mądrzejszy to 
s p i. .. za granicę, ja k  m a gdzie, k to  ma  
kontakty, to  nawet bez kw a lifika c ji coś 
normalnego załapie, a cała reszta co ma 
zrobić? N o idą do urzędu i  się rejestrują, 
żeby być ubezpieczonym chociaż”  - p i- 
sze oburzony. - 1 tak są z zaszczytnym 
tytułem „bezrobotnego ”  i  co m iesiąc po  
podpis, ja k  m iło  autobusikiem  cisną ze 
złudną nadzieją, że może chociaż jak ieś

http://www.jarocinska.pl
portalemjarocinska.pl
jarocinska.pl
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► KAŻDY MÓGŁ POŚWIĘCIĆ LAMPĘ

Wieś, która ma dwóch sołtysów!
- Wieś, która  m a dwóch sołtysów!

- śm ia ł się bu rm is trz  A dam  Pawlicki, 
p rzecina jąc wstęgę pod la ta rn ia m i 
p rzy u l. Zakrzewskiej w  G o lin ie . C o  
prawda oświetlenie działa tam  ju ż  od 
dwóch miesięcy, jednak dopiero teraz 
odbyła się oficja lna inauguracja. Z o r
ganizował ją  mieszkaniec wsi M ich a ł 
Sołtys. Sołtys G o lin y  Ryszard Ż yto  
o  uroczystości dow iedz ia ł się’  kiedy 

d o s ta ł zaproszen ie  o d .. .  M ic h a ła  
Sołtysa.

Z eb ranych  m ieszkańców  oraz 
zaproszonych gości - wśród nich bu r
m istrza Jarocina oraz sołtysa G o liny
- pow ita ł M ich a ł Sołtys, mieszkaniec 
wsi. - M im o  że M ic h a ł nie je s t w ra 
dzie*, to stara się i  tu ta j p ilnu je, żeby 
inwestycje w  G olin ie  byty rob ione - 
zaznaczył bu rm is trz  A dam  Pawlicki. 
W yraził zadowolenie, że ju ż  w  pierw
szym sezonie z im ow ym  po wyborach 
m ożna korzystać z inw estycji” .

O  je j m eryto iyczne  objaśnienie 
p o ku s ił się so łtys G o liny . P rzyp o 
m n ia ł, że zeb ran ie  w ie jsk ie  p rze 
kazyw a ło  ju ż  n ie raz p ien iądze  na 
oświetlenie Zakrzewskiej z funduszu 
soleckiego, ale dop ie ro  w  tym  roku, 
g łó w n ie  d z ię k fś ro d k o m  u n ijn ym , 
uda ło  się zrea lizow ać inwestycję. - 
W  związku z tym, że ulica Zakrzewska 
została oświetlona ze środków unijnych 
i  gminnych, środki z funduszu soleckie
go przesunęliśmy na oświetlenie ulicy 
Stefanowskiej - w ytłum aczy ł Ryszard 
Żyto . B urm istrz od razu zareagował:

- Ja chciałbym tylko dodać, że fundusz

solecki to była inicjatywa „Z ie m i Jaro
cińskiej”. Są gm iny takie ja k  Żerków, że 

tego funduszu sołeckiego nie ma. (.. .)■ 
Cieszę się, że tak mądrze ten fundusz  
zosta ł podzielony, bo oświetlenie to  
bezpieczeństwo, a bezpieczeństwo jes t 
najważniejsze - podsum ow ał w łodarz 
gm iny Jarocin, przechodząc do części 
oficjalnej. - Korzystając z okazji, dzię
kuję za zaufanie i  za to, że nie poszliście 
29-tego odw ołać m nie  z burm istrza  
i  cieszę się, że dalej będę m ógł wam  
służyć - zw ró c ił się do zgrom adzo
nych A dam  Paw licki. - M y również!
- błyskawicznie odpow iedzia ła  jedna 
z m ieszkanek.

Następnie odby ł się obrzęd p o 
święcenia lamp. - Niech błogosławień
stwo Boga Najwyższego, Ojca i Syna 
i  D ucha Świętego zstąpi na te urzą

dzenia i  pozostanie na zawsze. Amen
- recytow a ł p roboszcz p a ra fii p.w. 
św. A n d rze ja  A p o s to la  w  G o lin ie , 
ks. Janusz P y tlik . Po pośw ięcen iu  
przekazał burm istrzow i krop id ło , k tó 
re następnie tra fiło  w  ręce M ich a ła  
Sołtysa, o rgan iza to ra  uroczystości, 
a dalej Ryszarda Żyto , sołtysa G o liny  

oraz k ilko rga  mieszkańców. - Witek, 
ty coś święciłeś? - zapyta ł bu rm is trz  
swojego zastępcę. - O . . .  tylko m in i
strantem byłem - zastrzegł W itos ław  
Gibasiewicz, b iorąc do  ręki krop id ło .
- Całkiem  przyzwoicie - ocen ił ks. P y
tlik . - Można c iąć! - o rzekł w  końcu 
proboszcz. - No, to proboszcz przede 
wszystkim - u s ta lił od  razu w icebur
m is trz  G ibasiew icz.

Burmistrz przecinał wstęgę w Golinie razem z przedsiębiorcą Michałem 
Sołtysem (pierwszy z lewej) oraz sołtysem Ryszardem Żyto (pierwszy z prawej)

Po części oficjalnej mieszkańcy zostali zaproszeni na ognisko

N ożyczki do  rąk, poza duchow 
nym , w z ią ł także b u rm is trz  A d a m  
Paw licki, po  którego prawej stronie 
stanął M ic h a ł Sołtys, a po  lewej - 
sołtys Ryszard Żyto .

- Wieś, która  m a dwóch sołtysów! 
- zaśm ia ł się A dam  Paw licki, p rzeci
nając wstęgę.

Po u ro c z y s to ś c i gośc ie  o ra z  
m ieszkańcy zo s ta li zap roszen i na 
poczęstunek, k tó ry  z o rg a n iz o w a ł 
M ic h a ł Sołtys.

P IO T R  IG N A S IA K  

p .ig n as iak @ ja ro c in s k a .p l

*  M icha ł S ołtys -  przedsiębiorca z Goliny, właściciel 

firm y „P lene r" realizującej na zlecenie gm iny Jarocin 

duży przetarg dotyczący m.in. utrzym ania zieleni, 

a także liczne zlecenia. W  poprzednich wyborach 

samorządowych (16.11.2014 r.) ubiegał się o mandat 

radnego miejskiego z ramienia ugrupowania „Ziem ia 

Jarocińska” , którego prezesem jes t burmistrz Pawlicki, 

ale przegrał wybory w  Golinie z Marcinem Pólrolnicza- 

kiem z PSL-u. M icha ł Sołtys startow a ł także do rady 

sołeckiej Goliny, również bezskutecznie.

Scena z filmu „M iś" (1980) 
reż. S tan is ław  Bareja

Reżyser: Słuszna jest ta 
koncepcja, ale dlaczego on ma 
pruski mundur na sobie?
Obsługa planu: Pruski, bo to  jest 
dziedzic pruski. Mam napisane 
w  scenopisie:,,wchodzi dziedzic 
pruski".
Reżyser: Pruski, pruski... bo on 
się nazywa Pruski! Wawrzyniec 
Pruski! Polski dziedzic!

Loka lny  P u n k t In fo rm a c y jn y  Funduszy 

E u ro p e jsk ich  w  Ja ro c in ie  zaprasza na:

S z k o le n ie  p n .  „ Z a s a d y  r e a l iz a c j i  

p r o j e k t ó w  f in a n s o w a n y c h  

z E u r o p e js k ie g o  F u n d u s z u  R o z w o ju  

R e g io n a ln e g o  w  la ta c h  2 0 1 4 - 2 0 2 0 " .

W trakcie szkolenia dowiesz się o:
- procedurze naboru wniosków,
- odpowiedzialności i obowiązkach 

beneficjenta,
- zasadach rozliczania projektu,
- zasadach udzielania zamówień 

publicznych,
- archiwizacji dokumentacji projektowej.

Z g ło sze n ia  na s z k o le n ie  d o  18 g ru d n ia  

2 0 1 5  ro k u  d o  god z . 1 5 :0 0

2 1 .1 2 .2 0 1 5  r., godz. 9 .0 0  - 1 5 :3 0

j S ta ro s tw o  P o w ia to w e  w  Ja ro c in ie , 

A l. N ie p o d le g ło ś c i 10 -12 , sala n r  30

62 7 4 0  79 56, 62 747  81  83

Zgłoszenia: | ja ro c in .fe @ w ie lk o p o ls k ie .p l

> ŻERKÓW

Wniosek z Wodnej 
„dopłynął” do burmistrza

Ulica Wodna w Chrzanie czeka na... odwodnienie

- „D o p łyn ą ł”  tu  do nas wniosek 
z Chrzana, że ulica Wodna je s t do 
natychm iastowego rem ontu - po - 
ir tfo rm ow a l żerkowskich radnych 
bu rm is trz  Jacek Jędraszczyk.

Sprawę wyjaśni, radny z Chrza- 
na, Wojciech Raś. -Ja  nie pamiętam, 
ale mieszkańcy mówią, że p i ty  sklepie 
GS-owskim idzie rura, k tóra  odpro
wadzała tę wodę w  dół. W momencie, 
kiedy pobudowano sklep ABC, tam  
nie ma ju ż  żadnego odwodnienia. Ten 
środek drogi to są jedne, wielkie ka łu
że. Jak popada, to je s t masakra. N ie  
n  ta gdzie przejść, a wyżej sypać nie i i  la 
sensu - tłum aczył Raś. I zw róc ił się 
do burm istrza: - Dlategojest pytanie, 
czy dałoby radę zrobić coś doraźnie ? 
Żeby sprawdzić, czy ta  ru ra  jeszcze 

tam  jest. Może dołożyć ja k ie ś  dwie, 
trzy studzienki i  to odwodnienie przy
wrócić. Bo  w  tym momencie ta  woda 
nie m a gdzie odchodzić. A  p rzy tym

natężeniu ruchu i  ilości osób, które  
przyjeżdżają do sklepu na zakupy, 
nie można tego tak  zostawić - a rgu 
m en tow a ł radny. - Ja nie mówię, 
że to m usi być w  tę stronę, bo może 
w kierunku stawku - dodał.

B u rm is trz  Jędraszczyk zaape
low a ł do  radnego oraz do  sołtyski 
C hrzana  Ew y Kubackie j, k tó ra  też 
jest radną. - Jeśli tam  ta ru ra  była, 
to n ie zniknęła i  gdzieś, ktoś m usi 
pamiętać, gdzie ona jest, A  je ś li tak, 
to możemy ją  odkopać i  spróbować ją  
przepchnąć czy zbudowaćstudzienkę 
albo kratkę ściekową - zap ropono 
w a ł w ło d a rz  gm iny. P rzyzna ł, że 
mapy, które posiada gm ina  nie są 
precyzyjne. - Tych rzeczy zinwentary
zowanych nie mamy. Ale spróbujemy 
się zorientować, ja k  sprawy wyglądają 
i  pom óc rozwiązać ten problem  - zzzs- 
pew n il Jędraszczyk.

(a n n )

http://www.jarocinska.pl
mailto:p.ignasiak@jarocinska.pl
mailto:jarocin.fe@wielkopolskie.pl
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► BĘDĄ KOLEJNE ZMIANY W  JAROCIŃSKIEJ OŚWIACIE

Połączenia szkół zamiast likwidacji
J  - N ie  za k ła d a m  żadnych  likw idacji pub liczn ych  s zk ó l i p rzedszko li. B ęd ziem y  
p ro p o n o w a ć  ra d n ym  p o łą czen ie  k ilk u  p la có w e k  w  zespo ły  s z k ó l - z a p o w ie d z ia ł  
b u r m is t r z  A d a m  P a w lic k i p o d c z a s  s p o tk a n ia  z  d y r e k to r a m i  g m in n y c h  
p la c ó w e k  o ś w ia to w y c h . J a k  p o d a je  K a n c e la r ia  B u rm is t rz a ,  p o łą c z e n ia  
m o g ą  d o ty c z y ć  J a r o c in a ,  W ita sz y c  i M ie sz k o w a .

Podczas sp o tkan ia  d y re k to rz y  m o g li poznać 
za łożen ia  C e n tru m  U s łu g  W spó lnych  - je d n o s tk i, 
k tó ra  zostanie u tw o rzona  od  1 stycznia i  za jm ie  się 
m .in . p row adzen iem  księgowości szkól. P rzy okazji 
b u rm is trz  po ruszy ł jednak  tem at budzący na jw ięk
sze emocje w śród  nauczycie li o raz rodziców . Z  jego 
dekla rac ji w yn ika. że w  tym  roku  żadna p laców ka 
nie zostanie przekszta łcona w  n iepubliczną.

Jeśli zgodę w yraz i rada  m iejska, to  po łączone 
zostaną  szko ła  podstaw ow a n r 4 z przedszko lem  
n r 2 w  Jarocin ie , szkoła podstaw ow a i  przedszkole 
w  M ieszkow ie  o raz g im naz jum , szkoła pods taw o 

w a  i przedszko le  w  W itaszycach . „W  zespole, po d  
kierow nictw em  jednego dyrektora, o ferta  d la  dzieci 
i  ich rodziców będzie spójna, baza loka low a będzie 
lep ie j wykorzystana, a ka d ra  nauczycielska będzie 
m niej narażona na zmniejszanie liczby godzin i  etatów” 
- a rgum entu je  o d p ow iedz ia lny  za ośw iatę w  gm in ie  
w iceburm is trz  Robert Kaźm ierczak, cytow any w  ko
m unikacie przys łanym  przez Kancelarię  Burm istrza .

W  przypadku doprowadzenia do połączeń, urząd 
m ie jsk i og łos i konkursy  na stanow iska d yrek to rów  
zespo łów  szkół.

(ig i)

Szkoła Podstawowa nr 4 i Publiczne Przedszkole nr 2 w Jarocinie prawdopodobnie 
zostaną połączone w zespół szkół. Nie są to jedyne zmiany w gminnej oświacie, jakich 
planują dokonać władze

Nauczycielka 
z ogólniaka 
w ygrała w  sądzie

Jeśli wyrok sądu zostanie 
potrzymany przez wyższą 
instancję i się uprawomocni,
Hanna Szatkowska wróci do pracy 
w jarocińskim ogólniaku

H a n n a  Szatkow ska, z w o ln io n a  
z pracy w  jarocińskim  ogólniaku, wygra
ła  sprawę, k tó rą  wytoczyła dyrektorowi 
szkoły Tomaszowi Kosińskiem u przed 
Sądem Pracy w  Kaliszu. Nauczycielka 
języka polskiego na mocy postanow ie
nia sądu została przywrócona do pracy.

Szatkowska nie chce komentować 
wyroku, ponieważ jest on jeszcze nie
prawomocny. Z  kolei dyrektor Tomasz 
Kosiński podkreśla: - Czekamy na uza
sadnienie i  będziemy się odwoływać.

H anna Szatkowska o trzym ała  od 
dyrektora Tomasza Kosińskiego w ypo
wiedzenie w  m arcu tego roku. Faktycz
nie jednak zwolnienie nastąpiło  z koń
cem s ierpnia. O fic ja ln ym  pow odem  
były ograniczenia etatów w  ogólniaku. 
N ieofic ja ln ie m ów iło  się jednak, że na
uczycielka straciła pracę, bo była na 
bezpłatnym  urlop ie  zw iązanym  z peł
nieniem funkcji wiceburmistrza Jarocina 
u boku  S tan is ław a M artuza lsk iego , 
przeciwnika politycznego obecnego bur
m istrza A dam a Pawlickiego. N iektórzy 
tw ie rdz ili nawet, że Tomasz Kosiński, 
jako  członek Z iem i Jarocińskiej, która  
pop iera ła  A dam a Pawlickiego, w zią ł 
polityczny odwet na Szatkowskiej. Sam 
Kosiński w  rozm owie z „G azetą”  przy
znał wówczas: - Pośrednio tak, bo przez 

trzy lata była wiceburmistrzem.
Teraz jednak  szef ogó ln iaka  o d 

żegnuje się od takiej wersji wydarzeń.
- Ja się cieszę, że sąd  w  żorfen sposób nie 
potwierdził tego, że zwolnienie nastąpiło 
z pobudek politycznych, co podnosiła pani 
Szatkowska. Nie zostało to potwierdzone
- podkreśla dyrekto r Kosiński, (ann )
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LIFE IS FOR SHARING
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M irosław  Paterczyk - w ó jt Kotlina
(n a  p o s ie d z e n iu  k o m is j i  ra d y  w  c z a s ie  

d y s k u s j i  o d n o ś n ie  s p rz e d a ż y  m ie s z k a ń  

n a u c z y c ie ls k ic h ) 9 3 .0 0 0  z ł
INFORMACJE

„Jak brak było stosownego'zarządcy lub 
był bezjajowy, to tak to wyglądało. ”

w y d a  w  p rz y s z ły m  ro k u  g m in a  K o t l in  

n a  p ro g ra m  r o z w ią z y w a n ia  p r o b le m ó w  

a lk o h o lo w y c h

► ŻERKÓW
► KOTLIN

H y d ro fo rn ia  z najw yższej półki 
i dz iadostw o

Pięćdziesięciu
z rachunkami za
oczyszczalnie rozłoży 
urząd na łopatki

O  dotacje na przydomowe oczyszczal
nie ścieków pyta ł na ostatnim  posiedzeniu 
Rady M iejskie j Żerkowa sołtys Ludw ino - 

wa Jan Z dro jow y. - Czy mieszkańcy do 
końca roku mogą się jeszcze zgłaszać? O d 
pow iedz ia ł m u  b u rm is trz  JacekJędrasz- 
czyk. - Zgłaszać się mogą, ale pieniądze  
dostaną, kiedy będą m ie li wszystkie kw ity  
tip-top zrobione - zastrzegł w łodarz  gminy.
- A le on i m ają ju ż  wszystkie pap iery  w  gm i
nie. To mogą przychodzić i  się dopytywać, 
żeby w  tym roku jeszcze z rob ili - upew nia ł 
się so łtys. - Proszę powiedzieć, o ile  to  
osób chodzi, żeby nie było tak, że przyjdzie  
pięćdziesięciu z rachunkami, bo nas rozłożą 
na łopatk i - zaznaczył Jędraszczyk. -N ie , 
tak to nie będzie - zapew n ił Zdro jow y.

M ieszkańcy gm iny Żerków  z m iejsco

wości, gdzie nie planuje się budow y kana
lizac ji sanitarnej oraz ci, do  któ rych  p rzy
łączenie sieci jest d la  gm iny nieopłacalne, 
m ogą zwracać się do  urzędu m iejskiego 
z w n ioskam i o  do finansow anie  budow y 
p rzydom ow ych oczyszczalni ścieków.

Ż erkow scy ra d n i - ze w zg lędu  na 

w z ro s t kosz tó w  b u d o w y  oczyszcza ln i
- zwiększyli w  ostatnim  czasie maksymalną
kwotę dotacji z 6,5 na 7,5 tys. zl. Teraz do fi
nansowanie wynosi 90% kosztów inwestycji, 
ale nie więcej niż 7,5 tys. zl. (a n n )

1 m in  740 tys. z l kosztow a ła  
budow a stacji uzda tn ian ia  w ody 
w  W o li K s iążęce j. T egoroczna  
najw iększa inw estycja  w  gm in ie  
K o tlin  dob iega końca.

-N a  ja k im  etapie je s t budowa 
s ta c ji uzd a tn ia n ia  wody w Woli 
Książęcej? - p y ta ł M a r ia n  N ie - 
w ia d a  na o s ta tn im  w s p ó ln y m  
posiedzen iu  ko m is ji rady. W ó jt 
odpow iedz ia ł, że inw estycja jest 
na  u k o ń c z e n iu . - W ykonawca  
wystąpił ju ż  z wnioskiem  o prze
prow adzenie  odb io ru , k tó ry  je s t  
usta lony na 18 g rudn ia . Rozpo
częły się p ró b y  p łu k a n ia  całego  
obiektu. M u s i nastąp ić  kon tro la  
sanepidu. Jeżeli wszystko pójdzie  
pozytywnie, to m am  nadzieję, że 
za chw ilę  o b ie k t będzie gotow y

► JARACZEWO

J a k  się d o ło żą , to  w y re m o n tu ją  im d ro g ę

► JARACZEWO

Wigilia wolna 
za święto w  sobotę

24 grudn ia  U rząd G m iny  Jaraczewo, 
G m inn y  Zespó ł E kon o m iczn o-A d m in i
stracyjny Szkół, G m inny Ośrodek Pomocy 
Społecznej i Kom unalny Zakład Budżeto
wy będą nieczynne. W ójt Dariusz Strugała 
pod ją ł taką decyzję w  zw iązku z tym , że 
drugi dzień świąt Bożego Narodzenia przy
pada w  tym  roku  w  sobotę i przysługuje 
za niego dodatkowe wolne.

(seb )

► JAROCIN

10 min zł deficytu 
w budżecie

Rada M ie jska  w  Ja roc in ie  w iększo
ścią g ło só w  p rzy ję ła  budże t g m in y  na 
2016 rok. Przeciwnych by ło  tro je radnych 
z P S L-u, k tó rzy  ja ko  klub  nie przedstaw ili 
naw et swojej o p in ii na tem at p ro jek tu .

B udżet g m iny  Jaroc in  na 2016 rok  
zakłada dochody w  kwocie 133 m in  zł, 
a w yda tk i na poz iom ie  143 m in  zl. D e fi
cyt -1 0  m in  z l - zostanie p okry ty  z em isji 
ob ligacji. N a  w ydatk i m ajątkowe, w  k tó 
rych zawarte są inwestycje, zap lanow a
no  praw ie 33 m in  z l, z czego 17 m in  z l 
zostanie przeznaczone na budow ę dróg, 
chodn ików  i parkingów . lig i)

S ze rze j o  b u d ż e c ie  i z a p la n o w a n y c h  
w  n im  in w e s ty c ja c h  za ty d z ie ń

O  drodze z Noskowa do G ó iy  
rozm aw ia li na ostatnie j sesji ja ra - 
czewscy i p o w ia to w i rajcy. - Czy 
w  budżecie je s t p ro jek t tej drogi?  
- d o p y tyw a ł się E dm und  K o w a l
czyk.

R a d n y  p o w ia to w y  T eo d o r 
G ro b e ln y  zapew n ił, że zgodnie  
z w cześn ie j z ło ż o n ą  ob ie tn icą , 
d ro g a  zo s ta n ie  z ro b io n a . - Po 
oddanej drodze z Brzostowa przez. 
Panienkę do g ran icy  z pow iatem  
średzkim, potwierdzam, że wywal
czyliśm y ko le jną  drogę  w  naszej 
gm inie  i  są W budżecie pieniądze  
na p ro jek t je j  remontu. M a to być 
odcinek z Noskowa do G óry  - za
pewnił Grobelny. - Zaczynałaby się 
ona od skrzyżowania przy boisku  
w Noskowie, d a le j p rzec ina łaby  
Parzęczew, a remont zakończyłby się 
w  Górze przy skrzyżowaniu z drogą 
na Łobzowiec - dodał. Łącznie re
m on tow any odc inek liczy łb y  ok. 
5 km . Jak w y jaśn ił radny pow ia 

► JAROCIN

Radni zlikwidowali dwa dom y
Rada M ie jska w  Jarocinie za

decydowała o  form alnej likw idacji 
dwóch jednostek organizacyjnych 
gminy: Dziennego D om u  Pomocy 

'Społecznej oraz Środowiskowego 

D o m u  Sam opom ocy. O bie  p la 
ców ki będą fu n kc jo no w a ły  ja ko  
osobne jednostki jedynie do końca 
grudn ia . Podopieczni nic muszą 
się jednak m artwić, bo z ich punktu

- tłu m a czy ł M iro s ła w  Paterczyk. 
Podkreślił, że budynek w yg ląda 
ładn ie , a s tudn ie  w ykonano  ze 
stali nierdzewnych, co pozw o li na 
uzyskanie w ody  o  b a rdzo  dobre j 
jakości. - Przepięknie to wszystko 
wygląda. Naprawdę poszliśmy na 
wysoką półkę, a to da nam  oddech 
na następne la ta  - cieszył się w ło 
darz K o tlin a .

Teren zo s ta n ie  o g ro d z o n y  
i u tw ardzony. Te prace wykonają  
pracow nicy gm inn i. - Kiedy stacja 
zostanie włączona w sieć? - zapytał 
Zdzis ław  Staszak. -Jak najszybciej
- o d p a rł w ó jt. - B o  w  /yw  Twar- 
dowie nada l herbata leci z kranu
- p o in fo rm o w a ł Staszak.

Budow a stacji uzdatn ia wody 
kosztow ała 1 m in  740 tys. z ł. Po

Nie tylko droga z Noskowa do Góry wymaga remontu, ale także 
rowy wzdłuż niej musiatyby zostać uporządkowane

tow y na sesji, jes t to  prioryte tow e 
zadanie na przysz ły  rok.

G m in a  Ja ra cze w o  będz ie  
m u s ia ła  się tego  n ie j d o ło żyć , 
p o d o b n ie  ja k  m ia ło  to  m iejsce 
w  przypadku  d ro g i z B rzostow a 
do  g ran icy  p ow ia tu . Z a n im  p ro 
je k t n ie  zos ta n ie  z ro b io n y , nie

w idzenia zm ieni się niewiele. Od 
N ow ego Roku M ie jsko -G m in n y  
Ośrodek Pomocy Społecznej w  Ja
rocinie przejm ie zadania ŚDS-u, 

a częściowo także D D P S-u. Reali
zacja p rog ram u Senior-W igor po 
z likw idow anym  D D P S -ie  zajm ie 
się B ib lio teka  P ub liczna  G m in y  
J a ro c in . W szyscy p ra c o w n ic y  
z obu  likw id o w a n ych  jednostek

czątkowo sam orząd zap lanow ał 
w  budżecie na ten cel 950 tys. zl. 
Po rozp isan iu  przetargu okazało 
się, że oferenci żądają większych 
kwot. W łodarz gm iny zapropono
wał, aby brakujące środki znaleźć 
nie w ykonu jąc  zap lanow anych  
inwestycji. Z  budżetu wykreślono 
budow ę u l. Słonecznej w  K o t l i
nie, d rog i Tw ardów  - Racendów, 
w s trzym ano  w ym ianę pokryc ia  
dachow ego św ie tlicy w  Tw ardo- 
wie, zrezygnowano z zakupu agre
gatu prądotwórczego. N a zadanie 
przeznaczono leż część kredytu, 
k tó ry  zaciągnął samorząd.

W  przyszłorocznym  budżecie 
zap lanow ano  m odern izację  h y 
d ro fo rn i w  Kurcew ie. Prace w y
cen iono  wstępnie na 250 tys. zł.

można m ów ić o konkretnych kw o
tach odnośn ie  d rog i pow ia tow ej.

R o m a n  M a tu s z a k , w ic e 
p rze w odn iczący  rad y  z Ruska, 
n ie om ieszka ł p rzypom n ieć , że 
d o  tej p o ry  w spó łp raca  m iędzy 
g m in ą  a pow ia tem  przeb iega ła  
b a rdzo  je d n o s tro n n ie . - Jak na

od 1 stycznia zostaną zatrudnieni 
w  M G O P S -ic .

„Połączenie wpłynie na ogra
niczenie kosztów adm in istracji je d 
nostek, przyczyni się do popraw y  
efektywności zarządzania środkam i 
finansowym i w  ramach jednego bu
dżetu. Zarządzanie nieruchomościa
m i usprawni ponadto tryb irodejmo- 
wania decyzji związanych z bieżącą

- Jest przygotowywana dokum en
tacja na m odernizację Kurcewa. 
Złożyliśmy wniosek do Wojewódz
kiego Funduszu Ochrony Środowi
ska w Poznaniu o zabezpieczenie 

środków  na pożyczkę. Zobaczy
my, czy przejdzie pozytywną ocenę. 
Kurcew to je s t w tej chw ili jedno  
wielkie  dziadostwo ze względu na 
stan techniczny tego obiektu. B a r
dzo szybko będziemy go ratować, 
staw iać zb io rn ik i, w ie rc ić  drugą  
studnię głębinową - w yjaśn ia ł Pa
terczyk.

Ż apow iedz ia ł też wykonanie 

drugie j studni w  W yszkach. - Jak  
to wszystko zrobimy, to zasoby wody 
w gm inie  K o tlin  będą zabezpieczo
ne na 99 procent - ocen ił w ó jt.

► (e ra )

razie to  m y dawaliśm y pieniądze, 
a p o w ia t n ie przeznaczał swoich 
środków  na gm inne  inwestycje. 
W  gm inie Jarocin i  pow iecie działa  
to na zasadzie: dwa m iliony za dwa 
m iliony. To się pow inno  zmienić, 
bo w  końcu gm ina Jaraczewo tak  
samo należy do pow iatu ja k  gm ina  
Jarocin  - zapow iedz ia ł radny, ale 
nie o trzym a ł jednoznaczne j o d 
pow iedz i w  tej sprawie.

O kazuje się, że to  nie jedyna 
zap lanow ana inwestycja pow ia 
tu na terenie gm iny  Jaraczewo.
- N a  ostatnim  posiedzeniu kom is ji 
budżetowej przegłosowaliśm y też 
chodnik i w Rusku, dzięki czemu ta 
miejscowość m ia łaby dokończony 
ciąg w  stronę Strzyżewka. Tak samo 
między u licam i Szkolną a Sporto
wą, co też je s t zawarte w  budżecie. 
W  związku z tym sprawa chodników  
w  Rusku byłaby już. uporządkowana
- d oda ł G robelny.

(seb )

działalnością, popraw i efektywność 
organizacyjną, a tym samym pozwoli 
nu bardziej racjonalne planowanie  
i  bardziej efektywne wykorzystanie 
środków budżetowych ’’ - napisano 
w  uzasadnieniach do  obu uchwał 
podjętych przez radę miejską. Za 
p rzep row adzen ie  p ro ce d u r o d 
pow ie d z ia ln i będą likw ida to rzy , 
k tó rych  pow o ła  burm istrz , (igi)

■AM

http://www.jarocinska.pl
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W itosław  G ibasiewicz, I zastępca burm istrza Jarocina
( p r z e d s ta w ia ją c  ra d n y m  p r o je k t  u c h w a ły  d o ty c z ą c e j u tw o r z e n ia  C e n tru m  U s łu g  W s p ó ln y c h  G m in y  J a ro c in )

„C entrum  Usług Wspólnych je s t to, ja kb y  powiedzieć, jednostka, 
która  ma przejąć obsługę finansowo-kadrowo-płacowąjednostek  
organizacyjnych gminy. Utworzenie wiąże się z k ilkom a  
podstawowymi powodam i: pierwszy, to jeże li popatrzymy na to, 
ja k  zachowuje się w  tej chw ili zarządzanie steram i publicznym i 
w  całej Europie, k tóra  już, ja kb y  powiedzieć, proces takie j

centralizacji zarządzania finansam i przeprowadziła k ilka  la t 
temu, z punktu  widzenia lego, co się dzieje w  budżecie państwa  

- obserwowaliśmy te działania centralizacyjne w ostatnich 
dwóch, trzech latach - wynikiem jego było opracowanie osobnej, 
ja kb y  powiedzieć, legislacji dotyczącej tworzenia w  jednostkach  
samorządu terytorialnego centrum usług wspólnych. ’’ INFORMACJE

■MMHMMMHMiaMMgiMnMHMMMM
KOTLIN

Walczą ze smrodem  
z  nielegalnej ferm y świń
3  Z a b lo k o w a n ie  b ra m y  w ja z d o w e j n a  fe rm ę  t r z o d y  c h le w n e j w  K o tlin ie  z a p r o p o n o w a ła  j e d n a  z m ie s z k a n e k  w io sk i. L u d z ie  n ie  c h c ą  
d o p u ś c ić  d o  z a le g a liz o w a n ia  h o d o w li  św iń . O d  p o n a d  2 la t  s k a rż ą  się  n a  d o k u c z liw y  s m ró d  z g o s p o d a r s tw a  p rz y  u l. W aliszew sk ie j.

- Sm ród je s t n ie do wytrzymania. 
Śm ierdzi w  dzień, śm ierdzi w  nocy - 

tw ie rd z i część m ieszkańców  K o t l i 
na. C h o d z i o hodow lę  św iń  p rzy  u l. 
W a liszew sk ie j. L u d z ie  na n ie p rz y 
jem ne zapachy skarżą się od  ponad 
dwóch lat. W  lipcu 2013 r. mieszkańcy 
o uciążliwościach po in fo rm ow a li w ó j
ta K o tlin a . Ten sprawę przekazał do 
weterynarii, W ojewódzkiego Inspekto
ra tu  O ch ro n y  Ś rodow iska  w  K a liszu  

i P ow ia tow ego Inspekto ra  N ad zo ru  
Budowlanego w  Jarocinie. W tedy oka
za ło  się, że w łaścic ie l p row adz i fermę 
nielegalnie. Z łoży ł do w ójta  dokum en
ty  o zalegalizowanie hodow li. -A bym  
m ógł wydać decyzję na prowadzenie  
produkcji, muszę się posiłkować opinią  
Regionalnego Dyrektora Ochrony Śro

dowiska w  Poznaniu. Pierwsze postępo
wanie  w  tej sprawie zostało umorzone, 
bo inwestor nie dostarczył stosownych 
dokumentów. K iedy dokum entacja zo
stała uzupełniona, to  otworzyły nam się 
oczy, że w łaściciel p row adzi produkcję  
nielegalnie. Byty to  budynk i p o  byłej 
R oln icze j S pó łdz ie ln i P rodukcyjnej, 
w większości byty to obiekty magazy
nowe, a nie do p ro d u kc ji zwierzęcej. 
N ie było zm iany sposobu użytkowa
n ia  - m ó w ił M iro s ła w  Paterczyk na 
zeb ra n iu  z m ieszkańcam i K o tlin a . 
- Ze s trony Regionalnego D yrektora  
Ochrony Środowiska  w  Poznaniu była 

decyzja um arzająca postępowanie. Ja  
również wydałem taką decyzję, bo nie  
było podstaw  do wydania w arunków  
Zabudowy, a  w tym przypadku zalega
lizowania nie legalnej budowy i  zm iany  
sposobu użytkowania budynków - t łu 
m aczył w ło d a rz  K o tlin a .

In w e s to r z P leszewa sk ie row a ł 
sprawę do Samorządowego K o leg ium  
Odwoławczego w  Kaliszu, które prze

kazało ją  do ponownego rozpatrzenia. 
W łaśc ic ie l z ło ży ł ponow n ie  w niosek 
o zalegalizowanie hodow li. N a stronie 
in te rne tow e j g m iny  K o tlin  p o ja w iło  
się obw ieszczenie w ó jta , że zosta ło  
wszczęte postępowanie adm inistracyj
ne w  sprawie wydania decyzji o środo
w iskow ych uw arunkow an iach  zgody 
na realizację przedsięwzięcia pod na
zwą „Z m ia n a  sposobu użytkow ania  
istniejących zabudowań inwentarskich 
na ferm ę trzo d y  chlewnej o  obsadzie 
do 210 D JP ” .

To zaw ia d o m ie n ie  sp ra w iło , że 
sołtys K o tlina , Jarosław Tomaszewski 
zo rgan izow a ł zebranie m ieszkańców 
z w ójtem  gminy. Na spotkanie zaprosił 
rów nież inw estora , ale ten do  dn ia  
zebrania nie odebra ł p ism a z poczty.

ŁUKASZ DĄBROWSKI
rzecznik prasowy Regionalnej Dyrekcji 
Ochrony Środowiska w  Poznaniu

Mieszkańcy Kotlina przybyli bardzo licznie na zebranie w sprawie fermy trzody chlewnej

Jeszcze po spotkaniu zadawali indywidualnie pytania wójtowi Mirosławowi Paterczykowi

Sołtys p rzyg o to w a ł petycję, w  k tó re j 
m ieszkańcy sp rzec iw ia ją  się le g a li
za c ji h o d o w li. „W iemy, że w  ch w ili 
obecnej na teren ie  p rzedm io tow ego  
gospodarstwa prow adzona je s t przez 
w łaścic ie la  hodow la trzody chlewnej 
w  znacznych ilościach powodujących  
negatywne oddziaływanie na otaczają
cy je  teren i  bytowanie łudz i w  dom o
stwach. (...) Uważamy, że w  aktualnym  
stanie faktycznym  nie m a okoliczności 
pozwalających na wydanie decyzji o śro
dowiskowych uwarunkowaniach, zatem 
prowadzone postępowanie adm in is tra 
cyjne w  sprawie wydania te j decyzji je s t 
bezcelowe. In form ujem y, że na terenie 
gospodarstwa w łaścicie l doprow adził

do przebudowy obiektów inwentarskich 
bez spełnienia przep isów ” - czy tam y 
w  piśm ie  sk ie row anym  do  w ó jta  K o 
tlina . M ieszkańcy podkreśla ją , że in 
tensywny zapach gno jów ki i oborn ika  
rozprzestrzen ia  się na znaczną część 
K o tlin a . O d ó r  n a jb a rd z ie j da je  się 
we znaki na u licach : W aliszewskiej, 
P o ln e j, R ym a rk ie w ic z a , S ta sz ica , 
K ras ick iego  i Szopena. „Chcem y się 
również pow o łać na przeprowadzoną  
przez zespół badawczy ocenę epidemio
logiczną wsi Więckowice, gm. Dopiewo, 
która wykazała bezpośredni związek po
między sąsiedztwem dużej fe rm y trzody 
chlewnej a częstotliwością występowa
n ia  dolegliwości zdrowotnych, m .in ,

nawracających bólów  głowy, silnego  
kaszlu, chorób oczu objawiających się 
intensywnym pieczeniem, łzawieniem ”
- czyta ł dalej Ja ros ław  Tomaszewski.

W ó jt K o t lin a  po w ie d z ia ł m iesz
kańcom , że tak  duża  ferm a nie może 
być prow adzona na u l. Waliszewskiej.
- Ta inwestycja mogłaby zaistnieć, gdy
by było to  na całkow icie innym  terenie
- zagrodowym, ale n ie  w  zabudowie  
mieszkaniowej. W  obrębie do 100 me
trów  od  zabudowań p rodukc ja  może 
być prowadzona tylko do 39 DJP. Na  
pewno nie dopuszczę do tej p rodukcji, 
a konsekwencją tych dz ia łań  będzie 
również nacisk na inspektora nadzoru  
budowlanego, że je s t to niegalegalizo-

i W wyniku decyzji Samorządowego Kolegium 
| Odwoławczego miesiąc temu wpłynął do nas 

wniosek o ponowne zajęcie stanowiska, co 
do potrzeby przeprowadzenia oceny oddzia- 

i tywania na środowisko. Opinia RDOŚ w tej

sprawie nie jest wiążąca dla wójta gminy 
Kotlin. Aktualnie prowadzimy postępowanie 
wyjaśniające.

DJP duża jednostka
przeliczeniowa
inwentarza

p ro s ię ta  d o  2 m ie s ię c y 0 ,0 2
w a r c h la k i  2 - 4  m ie s ią c e 0 ,1
tu c z n ik i 0 ,1 4
b e k o n y 0 ,2

wana zm iana sposobu użytkowania, 
a skoro je s t niezalegalizowania, to tej 
p rod u kc ji n ie można p row adzić - za
pew n ia ł M iro s ła w  Paterczyk.

Ludzie rozkładali bezradnie ręce na 
zebraniu, bo nie wiedzą, co m ają  robić, 
aby pozbyć się uciążliwej hodow li. -Ja  
regularnie dzwonię na policję. Byłem k il
ka razy na posterunku. Niestety, po lic ja  
nie jes t w  stanie nic zrobić w  tej sprawie. 
Twierdzą, że jedyne, co mogę zrobić, to 

ja k  m i nabłoci przed domem, to mogę 
wezwać p o lic ję  i  wtedy sprawdzą, co 
się stało, puka jąc delikatn ie do bramy: 
Przepraszamy panie, czy pan ma z nam i 
ochotę się spotkać, bo my m am y tu ta j 
problem - m ów ił jeden z mieszkańców.

- Zebrać się i  go tam  nie wpuścić
- zap roponow a ła  jakaś kobieta
- To on wezwie po lic ję , że m y m u za

kazujemy wjazdu - o d p ow ie dz ia ł ktoś 
z sali.

M ie s z k a ń c y  m ie li s p o ro  p y ta ń  
do  n ieobecnego inw esto ra . C h c ie li 
w iedzieć, ile  sztuk św iń liczy  hodow la  
p rzy  u l. W aliszewskie j. P ostu low a li, 
aby so łtys w io sk i zo rg a n izo w a ł jesz
cze je d n o  spotkanie, na któ re  zaprosi 
P o w ia to w e g o  In s p e k to ra  N a d z o ru  
B udow alnego. H e n ryk  Z a lesk i zade
k la row a ł, że u d z ie li „G azec ie ”  w y ja 
śnień w  tej spraw ie w  tym  tygodn iu .

(e ra )
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W łaścicielka nieruchomości z kolei 
zarzuca rodzin ie , że starsza pani jest 
pozostaw iona bez opieki. - Jak można 
m atkę zostawić w ta k i sposób, przecież 
to  je s t człowiek - dz iw i się kobieta.

M ię d zy  s tronam i tego sporu jest 
95-le tn ia , n iedow idząca pan i Janina, 
k tó ra  obaw ia  się o swoją przyszłość. 
Zarów no syn, ja k  i właścicielka kamie
n icy  tw ierdzą, że wszystko, co rob ią , 
to  z trosk i o nią. O na tym  czasem ma 
różne myśli. - Niech m i dadzą sznurek, 
to  się powieszę i  się usunę. N ie śpię po  
nocach, bo się boję, co to  będzie.

Jedenaście m etrów  kwadratowych 
na całe życie do śmierci
J  S y n  tw ie rd z i, że  je g o  m a tk a  j e s t  n ę k a n a  i n a c h o d z o n a  p rz e z  w ła śc ic ie lk ę  k am ie n ic y , w  k tó re j m ie sz k a . 
- O n a  ch ce  d o p ro w a d z ić  d o  tego, żeb y  m a m a  s ię  w yprow adziła , bo  p o trze b u je  j e j  m ie szk a n ia . R o b i w szystko , żeb y  
s ię  j e j  p o z b y ć  - p o d k re ś la  o b u r z o n y  m ę ż c z y z n a .

C iekaw e, kto by szedł 
do m am y spod ronda
p raw ie  na rynek

Pani Jan ina  m a  95 la t. Jej całe 
obecne życie toczy się na jedenastu  
m etrach kw adra tow ych  na czwarte j 
kondygnacji jedne j z kam ien ic  p rzy 
ul. W rocław skie j w  Jaroc in ie ..T o  je 
dyne zasiedlone m ieszkanie na tym  
piętrze. K ob ie ta  m ieszka tam  od 50 
lat. Wcześniej m ia ła  większe m ieszka
nie, ale „n a  starość”  - ja k  sama m ów i 
- p rzen ios ła  się na mniejsze. N ie  ma 
kuchn i, nie m oże korzystać z łazienki 
i tak naprawdę nie opuszcza swojego 
poko ju , bo  praw ie nie w idz i. A le  poza 
tym  m a znakom ity  kon takt z o tocze
niem  - je ś li w  tym  o toczen iu  akura t 
ktoś jes t - bo  rzadko się to  zdarza.

Pani Jan ina  w ychow a ła  p ięc io ro  
dz iec i. Teraz op ieku je  się n ią  jeden 
z synów. M ie szka  na d ru g im  k o ń 
cu Ja roc ina , ale je s t na em eryturze 
i p rzych o d z i d o  n ie j co  ja k iś  czas. 
W  mieście jest osobą rozpoznawalną. 
Kiedyś pracował w  m ilic ji. O d  jakiegoś Janina Jarych nie opuszcza swojego pokoju, który jest dla niej teraz całym światem

IGOR ARMON
dyrektor Miejsko- 
Gminnego Ośrodka 
Pomocy Społecznej 
w  Jarocinie

K w e s t ia  s p r a w o w a n ia  o p ie k i  n a d  

s ta rs z ą  p a n ią  z o s ta ła  d o  n a s  z g ło 

s z o n a  p rz e z  w ła ś c ic ie lk ę  k a m ie n ic y .  

N a s i p r a c o w n ic y  s o c ja ln i  b y li  w  ty m  

ś r o d o w is k u .  S tw ie r d z i l i ,  ż e  ta  p a n i 

je s t  o s o b ą  s p r a w n ą  p o d  w z g lę d e m  

f iz y c z n y m  i u m y s ło w y m .  D o s k o n a le  

s o b ie  ra d z i.  P o w ie d z ia ła ,  ż e  ż a d n e j 

p o m o c y  z  n a s z e j s t ro n y  n ie  o c z e k u je , 

ż e  s y n  s p r a w u je  n a d  n ią  o p ie k ę  i n ie  

w y r a z i ła  z g o d y  a n i  n a  o b ję c ie  je j  

u s łu g a m i o p ie k u ń c z y m i,  a n i ż a d n ą  

in n ą  fo r m ą  w s p a r c ia ,  c o  o ś w ia d 

c z y ła  n a  p iś m ie .  P o  c z y m  w  ty m  

s a m y m  d n iu  te n  p a n  (C z e s ła w  J a ry c h  

-  p rz y p .  r e d . )  p r z y s z e d ł d o  n a s z e g o  

o ś ro d k a  i p o tw ie r d z i ł  to  w s z y s tk o ,  

c o  te ż  m a m y  n a  p iś m ie .

O G Ł O S Z E N I E
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czasu jest dzia łaczem  L ig ii Polskich 
Rodzin i to  w łaśnie za jego przyczyną 
pozna liśm y pan ią  Janinę.

C z e s ła w  Ja ry c h  p rz y s z e d ł do  
naszej redakc ji, żeby poskarżyć się 
na dz ia łan ia  w łaścic ie lk i kamienicy, 
w  k tó re j m ieszka jego  m am a. -T o  jes t 
„czyścicielka ”  mieszkań, bo ja k  inaczej 
nazwać kogoś, k to  chce się pozbyć czło
wieka ze swojego budynku - s tw ierdził. 
Jego zdaniem  Teresa.Sikorska, k tó ra  
jest w łaścicie lką n ieruchom ości p rzy 
u l. W roc ław sk ie j w  Ja roc in ie , nęka 
starszą panią. - Ona chce doprowadzić 
do tego, żeby m anta się wyprowadziła. 
Potrzebuje tego pom ieszczenia, żeby 
powiększyć.mieszkanie, które je s t obok 
i  zarobić więcej pieniędzy - tłum aczy Ja
rych. Wskazuje też na - jego zdaniem  - 
bezwzględne m etody stosowane przez 
kobietę. - Ona p o  prostu  nęka mamę. 
Najpierw powiedziała, żęłyśmy p łac ili za 
całość tego, co je s t na czwartym piętrze. 
Z a  te pomieszczenia, które stoją puste 
też. A  m y p łac im y na bieżąco za to, co 
m am a użytkuje i  z niczym nie zalegamy, 
więc z ja k ie j racji mamy pokrywać koszty 
wszystkiego? - bun tu je  się Jarych.

Tw ierdz i, że w łaścic ie lka  kam ie
n icy nachodzi jego  m amę. <• Przycho
dzi o każdej porze dnia. Wchodzi bez 
pukan ia  i  ciągle m a ja k ie ś  pretensje. 
W końcu pow iedzia ła , że pó jdz ie  do 
radcy prawnego i usunie mamę z miesz
kania. I po  ch w ili doda jc obu rzony: 
- Była jeszcze w  opiece społecznej, żeby 
zgłosić, że m am ą się n ik t n ie zajmuje. 
A ona nut opiekę, bo ja  przynoszę je j  
jedzenie. Ciekawe, kto  by szedł spod  
ronda do m am y praw ie na rynek dwa 
razy dziennie. Jeden kurs to  je s t sześć 
kilometrów, a ja k  potrzeba, to  wracam  
i  robię dwa. M am ie niczego nie brakuje. 
M a lepiej n iż m ia ła  w  domu, ja k  ojciec 
ży ł- tw ierdzi Czesław Jarych. Przyzna- 
je, że starszą kob ie tą  m ia ła  za jm ow ać 
się jego  siostra. - Tak długo się zajm o
wała, dopóki potrzebowała. A polem  
Ja się m usiałem  zająć, bo co m iałem

zrobić, po  prostu nie m ia łem  wyjścia. 
N a  pytanie, czy m oże zabrać m am ę 
do  siebie, odpow iada : - Po pierwsze, 
m am  chorą żonę. Budynek je s t je d n o 
rodzinny i  jeszcze do góry m am  córkę, 
k tó ra  nie pracuje. A  po drugie, m am a  
za n ic nie chce się zgodzić, ja k  to starsi 
ludzie, n ie chce się nigdzie przenosić. 
To je s t kłopot, a na siłę n ie możemy, bo 
się rozchoruje - argum entu je  Czesław 
Jarych.

Nie m am  wyjścia, 
ja  się muszę jakoś bronić

W łaścic ie lka  kam ienicy, w  które j 
m ieszka pan i Jan ina , zapew n ia , że 
nie chce się pozbyć starszej pani. -Ja  
chcialam  z n im i dojść do porozum ie
n ia, a le  w żaden sposób n ie  można. 
Na piętrze, na któ rym  mieszka ta pani, 

je s t jeszcze jedno  mieszkanie, ale jes t 
wspólna, duża łazienka. Chcąc wyna
ją ć  to  m ieszkanie, zaproponowałam, 
żeby podzie lić  łazienkę i  zrob ić  osob
ne przejście z poko ju  tej p a n i i  osobne 
zkorytarza. Wspaniała sprawa. Tupani 
m iałaby pokó j z łazienką bez wychodze
n ia  na korytarz. A le  się n ie  zgodzili. 
On (C zesław  Jarych - przyp. red.) m i 
powiedział: „A  po  co p a n i będzie wyda
wała pieniądze, przecież ona za miesiąc 
um rze." ł  się nie zgodzili - podkreśla 
Teresa Sikorska. - Polem zaproponowa
łam , żeby przenieść tę pan ią  do pokoju  
z łazienką na parterze. Też nie clicieli. 
Więc nie m ia łam  wyjścia. Ja się muszę 

ja ko ś  bronić, bo on i m nie cały czas blo
kują - dodajc. W łaścicie lka kam ienicy 
za radą prawnika podwyższyła czynsz 
za m ieszkanie, które  za jm uje Janina 
Jarych. - Radca pow iedział, że mogę 
podnieść czterokrotnie. Tak zrobiłam  
i  to  wyszło - z 78 złotych ja k ie ś  300  
z groszam i miesięcznie. N ie wiem, czy 
to  zm ieni ich podejście - przyznaje.

Teresa S iko rska  zap rzecza , że 
nachodzi i nęka lokatorkę. - Ona ma  
bez przerwy otwarte d rzw i na korytarz.

Remontowaliśmy sąsiednie mieszkanie 
i  m im o woli się tam zaglądało. Nie był to 
wesoły widok. Ona, tak, ja k  kol, leżała 
zw in ię ta  w  kłębek. Ja m ów ię do n ie
go  (Czesława Jarycha - przyp. red.): 
„Z a b ie rz  pa n  tę babcię. Przecież ma  
pan  w illę wybudowaną pod  lasem. Nie  
stać pana na m a lu tk i poko ik  d la  w ła
snej m atki. "A  on m i na to: „J e ś lip a n i 
chce, to niech sobie ją  p a n i zabierze"

- re lacjonu je  w łaścic ie lka  kamienicy.
- Wodę je j  w  łazience zakorkował, żeby 
mieszkania nie zalała i tak  żyje z dnia  
na dzień - dodaje.

Teresa S ikorska p o tw ie rd za , że 
zg łosiła  do  opieki społecznej, że star
sza, niedowidząca osoba mieszka sama 
w  je j kam ienicy. - Każdy by to chyba 
zrobił, bo nie można na to patrzeć. To 
prawda, że on przychodzi do niej, ale 
tylko na n ią  krzyczy. Wszystko się nie
sie i  sąsiedzi słyszą, ja k  on ją  traktuje
- uważa Sikorska. - Z  opieki społecznej 
powiedzieli, że on i n ic na tę sytuację nie 
mogą poradzić, że to ja  jestem właściciel
ką kamienic)- i  mogę w ostateczności iść 
do sądu - dodaje kobieta.

Byłam tu  z m ężem  
i dzieciakam i, to  będę  

do śmierci
Pani Janina jest zagubiona w  całej 

tej sytuacji. - Tu mieszkał)'cztery rodziny 
i  się zgodził)’, n ik t się nie kłócił, dopóki 
właścicielka nie przyszła. Ja oddalam  
większe mieszkanie i  przeszłam na mniej
sze. to pow inni m i dać spokój - m ówi. -Ja  
nigdzie nie wychodzę. M am  tapczan, to 
sobie t l i  polezę Jak chcę. idę do ubikacji. 
Mam radyjko, czasem włączę telewizor, ale 
tylko słucham, bo niewiele widzę na te octy. 
Nie lobię ludziom krtywdy. To co mogę, to 
sobie zrobię, posprzątam, wypiorę, a resztę 
syn zrobi. M am  tu opiekę. Nie narzekam- 
Nigdzie nie pójdę na te parę godzin tycia, 
które m i jeszcze zostały. Byłam tu z mężem 
i  dzieciakami, to będę do śmierci.

A N N A  K O N IE C Z N A

http://www.jarocinska.pl
http://www.agro-serwis.info
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JARACZEWO

Wuefista może nie chcieć 
.jeździć na zawody

1 D ru ż y n a  se n io ró w  je s t  p rze ż y tk ie m , b ieg i p rz y sz ło śc ią , a  p ły w a n ie  h ite m . Takie w n io sk i 
w y c ią g n ę li r a d n i  p o  d e b a c ie  n a  te m a t  s p o r tu  w  g m in ie  J a ra c z e w o .

► NOWE MIASTO

D ostali m a ły  sam ochód  
do w sze lk ich  zadań

Podczas os ta tn ie j sesji rady g m iny  
rozm aw iano o kondycji lokalnego sportu 
oraz zmianach, jakie pow inny nastąpić, by 
lepiej się rozwijał. Sporo czasu poświęcono 
m .in. B iegom  Jaraczewskim organizow a
nym  przez Szkolny Zw iązek Sportow y. 
W  2015 roku  kosztowały one n iem al 40 
proc, całego budżetu SŹS-u. - Najwięcej 

pochłonęły dowozy, bo około 1.600zl. Przez 
to, że w  tym roku zm ieniliśmy lokalizację 
biegów z Panienki do Jaraczewa, zaoszczę-

460 osób wzięło udział w tegorocznych Biegach Jaraczewskich

dziliśmy na nich i  zamiast organizowaćpięć 
autokarów, potrzebne były trzy, ale to i  tak  
są duże koszty - m ó w ił Jacek Krawczyk, 
przewodniczący szkolnego związku.

Po sprawozdaniu rozpoczęła się dys
kusja nad SZS-em i im prezam i biegowymi, 
w  któ rych  bierze udzia ł coraz więcej osób. 

I G łos zabrał m .in. w ó jt D ariusz Strugała: - 

I Biegi Jaraczewskie stają się imprezą nie tylko 
|  szkolnego związku, bo skoro startu ją  w  niej 

i także dorośli, może należałoby zabiegać 
i o wsparcie także innych instytucji, ja k  choćby I LZS -u  (Ludow ych Zespołów  Sportowych 

- przyp. red.). Poza tym, je ś li Biegi JOraczew
skie będą'się rozwijać, stać nas na to, żeby 
sfinansować je  poza budżetem związku i  dać 
mu dotację do rozliczenia z przeznaczeniem 
tylko na te zawody - zapow iedzia ł w łodarz
gminy.

Bez kom entarza
Zainteresowanie radnego S ław om ira  

Gruchały wzbudził szczególnie brak udzia- 
1 łu  jaraczewskiej m łodzieży w  ryw alizacji 

I na szczeblach pow ia tow ym  i wyższych. I - Wiem, że imprez na poziom ie gm innym  
1 jest sporo, ale na poziomie powiatu, rejonu 
1 czy województwa rzadko kiedy nas widać. I Przygotowując się do dzisiejszej sesji, przej- I 'Żąłem strony sportowe Szkolnego Związku  I Sportowego .W ielkopolska ”  i  nie widziałem  
"  tam szkól z naszej gminy. Co jes t powodem  

tego, że mistrzowie gm iny nie uczestniczą 
w  dalszych etapach współzawodnictwa?'-

pyta ł rajca.
Zagadkę braku w yjazdów  na zaw o

dy wyższej rang i szybko w y jaśn ił Jacek 
Krawczyk. - Muszęporuszyć tu dwie kwestie: 
chęci i  pieniędzy. Nauczyciel, k tó ry wygrał 
na szczeblu gm innym  może reprezentować 
ją  na wyższym, ale ja , ja k o  przewodnicząc)’ 
szkolnego związku, nie mogę go zmusić do 
udziału w zawodach. Druga sprawa wiąże 
się z finansam i. Rywalizacja na wyjazdach 

toczy się często nie na terenie naszego po
wiatu, ale chociażby w  Ostrowie czy Dolsku.

dokąd trzeba dojechać i  wrócić, a to są duże 
koszty - w yjaśn ił przewodniczący.

Żbulw ersow any radny G rucha ła  nie 

m ó g ł po jąć, ja k  wuefiście  m oże się n ie . 
chcieć jechać na zawody. - Złożyłem wniosek 
do przyszłorocznego budżetu o zwiększenie 
kwoty przeznaczonej na wyjazdy. Podejrze
wam, że je s t to rząd k ilku  tysięcy złotych 
i  myślę, że nie będzie to duży problem, żeby 
w naszym budżecie znaleźć takie  środki. 
A  co do wyjazdów i  tego, że zależą one od

chęci nauczycieli wychowania fizycznego... 
Wybaczą państwo, ale pozostawię to bez 
komentarza - zakom unikow ał radny.

E m ocje  szybko p ró b o w a ł os tu dz ić  
w ó jt Strugała. - Był jeden tak i przypadek, 
że nauczyciel wychowania fizycznego nie  
m ógł jechać na zawody, bo m ia ł jak ieś  inne 
zajęcia w  tym czasie. Poza tym, jeże li na
uczyciele m ie liby pewność, że gm ina  je s t 
w  stanie wzbogacić budżet w  połowie roku  
w  zależności od osiągnięć, nie ma żadnego 
problemu. Wówczas pozostanie tylko kwestia 
dobrych chęci, a nie pieniędzy - s tw ierdz ił 
Strugała.

Seniorów  nie chcemy
Bardzo zgodni by li wszyscy w  sprawie 

ewentualnego reaktywowania seniorskiej 
d rużyny G m innego  K lu b u  Sportow ego 
w  J araczewie. - Pojawiają się glosy, że może 
w arto  byłoby wskrzesić ten zespół, ale ja  
mam mieszane uczucia. Wydaje m i się, że 
powinniśmy przede wszystkim skupić się na 
szkoleniu piłkarskim  tych najmłodszych i  nie 
odpuszczać przedszkola, zerówki czy pierwszej 
i  drugiej klasy - powiedział Jacek Krawczyk.

- W  drużynie seniorskiej za chwilę urodzą 
się A-kłasowe gwiazd)’- Kiedy ostatnio m ie
liśmy tak i zespól, niedługo trzeba by było po  
nich prać. Tak było w  Panience, kiedy istn ia ł 
tam klub. Roszczenia były duże, pieniądze na 
to szły, a efektów praktycznie nie było - tłum a
czył Rom an Skrzypczak, przewodniczący 
rady.

W  podobnym  ton ie  w ypow iedzia ł się 
Tomasz Twardowski, sekretarz Zrzeszenia 
G m innego Ludow ych Zespołów  S porto 
wych w  Jaraczewie. - Przeznaczanie na taką 
drużynę pieniędzy, gdy’ okazuje się, że trzeba 
kup ić zawodników z obcych gm in i  klubów, 
sprawia, że w  tym zespole będzie gra ło  może 
2-3 piłkarzy' stąd. W naszej „Lidze W " gra  
170 chłopaków z terenu gm iny i  są to ludzie 
w  wieku od 17 do 60 lat. Co prawda też są 
tam  przemyceni gracze z sąsiednich gmin, 
ale je s t ich może 15. Dlatego uważam, że

dużo lepsząformąjest właśnie ta, którą teraz 
mamy na terenie gm iny - zakom unikował 
radny z Jaraczewa.

Królujemy w  w o jew ó d ztw ie
Tomasz Twardowski w  im ien iu  prze

wodniczącego Z G  L Z S  przedstaw ił też 
rapo rt z dzia ła lności zw iązku, w  któ rym  
zw róc ił szczególną uwagę n’a ra jdy m o 
to row e organ izow ane przez zrzeszenie. 
S łow a uznania  na tem at tej ryw a lizac ji

O S P  K lę k a  p rz y z n a n o  
now y lekk i sam ochód ra to w 
n iczo-gaśn iczy.

W niosek o dofinansowanie 
zakupu d ru h o w ie  z O c h o tn i
czej S traży Pożarnej w  K lęce 
z ło ż y li do  Z a rządu  O d d z ia łu  
W o je w ó d z k ie g o  Z O S P  RP 
w  P oznan iu  w  kw ie tn iu . - N a  
wyposażeniu nowego samocho
du je s t urządzenie wysokoci
śnieniowe z 2 0 0 1 zb io rn ik iem  
wody, m asz t o św ie tle n io w y  
i  rad io s ta c ja  - m ó w i G rz e 
go rz  G o g u lsk i, prezes O SP 
K lę ka  i za rzą d u  gm inn e g o . 
Po p rzys to so w a n iu  a u ta  do 
u ż y tk o w a n ia ,  t j .  m o n ta ż u  
różn ych  u ch w y tó w  i m o c o 
w ań do  narzędzi oraz sprzętu 
ra tow n iczego , p o ja zd  będzie 
s łużył d ruhom  z K lę k i g łównie 
d o  ra to w n ic tw a  techn iczno - 
-d ro g o w e g o  i z a s tą p i u ż y 
wanego obecnie  29 -le tn iego  
mercedesa. - Będzie wykorzy
stywany wtedy, gdy n ie  będzie 
konieczności k ie row an ia  d u 
żego auta. Czy ko t na drzewie 
i  trzeba go ściągnąć, czy osy, 
czy ja k a ś  stłuczka na drodze

i  trzeba posprzątać, do wszyst
k ich drobnych zdarzeń, przyda  
się w łaśnie ten. Każdy wyjazd 
tego dużego samochodu to są 
duże koszty - tłum aczy prezes.

S trażakom  z K lę k i u d a ło  
się pozyskać dotacje  fin a n so 
we rów n ież  na w yposażenie 
nowego pojazdu. - Warto pod
kreślić, że bardzo duże koszty 
związane z funkc jonow an iem  
OSP iv Klęce ponosi f irm a  Phy- 
topharm  K lęka  S.A. Koszty te 
dotyczą u trzym ania  pojazdów  
i  sprzętu, a także związane są 
z utrzym aniem  remizy strażac
k ie j. F irm a  pom aga rów nież  
f inansow o  w  zakupie sprzętu  
strażackiego - doda je  G rze 
go rz  G o g u lsk i. S trażacy c ie
szą się z pozyskanego w  tym  
ro ku  now ego sprzę tu  ra to w 
niczego.

U ro c z y s te  p rz e k a z a n ie  
au ta  - ja k o  jednego  z 34 d la  
w ie lk o p o ls k ic h  je d n o s te k  
O S P  - nastąp i 18 g ru d n ia  na 
te ren ie  M ię d z y n a ro d o w y c h  
T argów  P oznańsk ich  w  P o
znan iu .

(a k f)

w yraz ił m .in. w ó jt Strugała. - Są one orga
nizowane pod patronatem Polskiego Związku 
Motorowego i  okazuje się, żejesteśmy jedną  
z najlepszych gm in, które organizują ra j
dy motorowe na poziom ie profesjonalnym. 
Z  sędziami, których m am y wychowanych 
własnych i  mogą on i sędziować rajdy mo
torowe nie tylko u nas, ale i  poza terenem 
gminy, na szczeblu ogólnopolskim - chw a lił 
szef gminy.

Nosków pod lupą
Łyżkę dziegciu do beczki m iodu  dodał 

Jacek Krawczyk przy om aw ian iu  zaintere
sowania p iłką  nożną wśród najmłodszych. 
- W  GKS-ie ten sport uprawiają dzieci nie 
z wszystkich wiosek. Najwięcej jest ich z Goli, 
Jaraczewa czy Ruska. N ie ma natomiast za
wodników z Noskowa, co mnie trochę dziwi. 
Rozmawiałem ju ż  z dyrektorką tamtejszej 
szkoły, żeby wspólnie zachęcić najmłodszych 
do uprawiania tego sportu. Sam przeniosłem 
część treningów z Jaraczewa do Noskowa 
właśnie, żeby te dzieci widziały, że coś się 
dzieje na boisku, że warto przyjść i pograć - 
tłum aczył trener G KS -u. - Może problem  
leży po stronie wuefistów. N ie chcę tu nikogo 
oskarżać, ale m usim y się temu tematowi 
przyjrzeć - zapow iedział D ariusz Strugała.

Niem al stuprocentow a  

frekw encja
N a kon iec g łos za b ra ł Jerzy Ja ku 

b o w sk i, d y re k to r  G m in n e g o  Ż e sp o łu  

E konom iczno-A dm in is tracy jnego  Szkół 
w  Jaraczewie p rzedstaw ił rap o rt z p ro 
g ram u  „U m ie m  p ływ a ć”  finansow ane
go z pieniędzy m in isterstw a sportu. - Od 
dwóch la t bierzemy udział w  tym program ie  
i  opłacamy lekcje nauki pływania dla dzieci. 
Kilka  lat temu był spory opór rodziców, którzy 
uważali, Że dziecko się przeziębi i tak dalej, 
a w  tej chwili frekwencja wynosi od 99 do 100 
procent - zaznaczył Jakubowski. P rogram  
będzie trw a ł jeszcze rok. (seb)

Zakup samochodu zrealizowany został w  ramach Programu 
Rozwoju Ochotniczych Straży Pożarnych w  Wielkopolsce na 
lata 2014-2020, przyjętego przez Samorząd W ojewództwa 
Wielkopolskiego i Zarząd Oddziału Wojewódzkiego Zwiążku OSP 
RP W ojewództwa Wielkopolskiego.

Koszt realizacji zakupu to  1 7 8  1 5 1 ,4 0  zł, w  tym:
- 135.668,00 zł z Samorządu W ojewództwa Wielkopolskiego
- 34.000,00 z ł - z urzędu gminy w  Nowym Mieście
- 8.483,40 z ł - środki własne OSP w  Klęce

JAKI SPRZĘT OTRZYMAŁA OSP W KLĘCE?
- średni zestaw narzędzi hydraulicznych Lukas,
- zestaw do cięcia pedałów LSH4,
- osprzęt do urządzeń hydraulicznych,
- wyposażenie ochronne do ratownictwa drogowego,
- piła ratownicza LES 12,
- zestaw poduszek wysokociśnieniowych wraz z osprzętem,
- zestaw obsługowy do wyciągarek,
- szelki bezpieczeństwa,
- defibrylator AED,
- butle kompozytowe (4 szt.), buty strażackie specjalne (6 par), 
maski do aparatów oddechowych (4 szt.)

Łączna wartość otrzymanego przez OSP Klęka sprzętu w  2015 
roku, razem z samochodem, to  274.308,08 zł.
Źródłem finansowania są głównie dotacje:

- 64.000,00 zł - Urząd Gminy w  Nowym Mieście nad Wartą
- 32.000,00 zł - KSRG (Komenda Główna PSP w  Warszawie)
- 161.668,00 zł - oddział wojewódzki Związku OSP RP
w  tym 141.668,00 zł - Samorząd Województwa Wielkopolskiego
- 2.340,69 zł - Phytopharm Klęka S.A.
- 14.299,39 zł - środki własne OSP Klęka

http://www.jarocinska.pl
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POWIAT

Usuń azbest - dostaniesz 3 tys. zł
M a ksym a ln ie  3 tysiące z ło tych  

dofinansowania będzie m ógł od nowe
go roku  o trzym ać każdy m ieszkaniec 
pow ia tu  ja roc ińsk iego , k tó ry  będzie 
chcia ł usunąć azbestowe pokrycie da
chu  budynku  m ieszkalnego lu b  g o 
spodarczego. Decyzję w  tej sprawie 
pod ję ła  rada pow ia tu .

Zasady udz ie lan ia  do tac ji w y ja 
śniał na osta tn im  posiedzeniu kom isji 
budżetu i rozw oju  k ie row nik  Referatu 
Budow nictw a i Środow iska S ław om ir 
Frydryszak. - R ok 2016 będzie p ie rw 
szym, w  którym  pow ia t będzie dofinan
sow yw ał usuwanie azbestu. D otację  
ustalono na poziom ie 3 tysięcy złotych. 
Będzie ona przyznawana na pokrycie  
kosztów usunięcia, transportu  i  u ty li
zacji. N ie może być przeznaczona na 
zakup nowego pokrycia dachowego, choć 
wiemy, że to także stanowi duży problem  
- tłum aczy ł urzędn ik. - Każdego roku  
k ilka  do k ilkunastu  osób pyta o takie  
dofinansowanie i  zgłasza potrzebę usu
nięcia azbestu. M ie jm y nadzieję, że to  
dofinansowanie pomoże tym osobom. 
Myślę też, że pokaże to skalę problem u  
na naszym terenie - doda ł Frydryszak.

Radny S ław om ir Wąsiewski dopy
tyw a ł się, czy kw o ta  do finansow an ia  
jest w jak iś  sposób skalkulowana. - Czy 
wzorujemy się na innych samorządach ? 
Bo powiem  szczerze, że nie wiem, czy te

o.
.£5
o

£

Ostateczny termin 
na usunięcie pokryć 

dachowych z azbestu 
upływa w 2032 roku.

zarezerwował powiat 
w  przyszłorocznym budżecie 

na dotacje do usuwania 
azbestu, przy dofinansowaniu 
w  wysokości 3 tys. z ł pozwoli 

to  na przyznanie 10 dotacji

Dofinansowanie do usuwania 
azbestu nie jest obowiązkiem 
samorządów - mogą to robić, 

ale nie muszą. Do tej pory 
z czterech gmin powiatu 

jarocińskiego jedynie Kotlin 
przyznaje dotację 

na ten cel. Wynosi ona 
maksymalnie 3 tys. zł.

trzy tysiące to je s t dużo, czy mato. Czy 
wystarczy na usunięcie azbestu z dachu 
o pow ierzchni na przyk ład 150 metrów  
kwadratowych? - dopytyw ał się radny 
z K o tlin a . - Ta kwota została skalku
lowana m n ie j więcej na taką właśnie  
powierzchnię - przyznał S ław om ir Fry
dryszak. - Nie oszukujmy się, że w ten

sposób pomożemy zdjąć azbest z dużych 
powierzchni, zwłaszcza u rolników, gdzie 
je s t ich najw ięcej - d o d a ł k ie row n ik  
referatu budow n ic tw a  i środow iska. 
P rzyzna ł, że koszty usun ięc ia  azbe
stu są różne. - M aksym alnie wynoszą 
około 20 z ł za m etr kwadratowy płyty. 
Zostaw iam y wolną rękę osobie, k tó ra

złoży wniosek o dotację, w  wyborze wyko
nawcy. M y też nie mogliśmy przeholować 
z tą kwotą dofinansowania. K a lku lu jąc  
ją  wzorowaliśmy się po części na samo
rządzie gm iny Kotlin, k tó ry  od jakiegoś  
czasu dofinansowuje usuwanie azbestu 
- p rzyzna ł Frydryszak.

R a d n y  P rz e m y s ła w  F ra n c z a k

z M ie szko w a  c h c ia ł w ie d z ie ć , czy 
przyznanie do tac ji na usunięcie azbe
stu z budżetu  p o w ia tu  un ie m o ż liw i 
sko rzystan ie  z d o fin a n s o w a n ia  na 
ten cel z bu d że tu  gm iny. - Ustawa 
o finansach publicznych nie pozwala na 
podwójną dotację. Inaczej wpadlibyśmy 
w  ja k iś  absurd. M y  też zabezpieczyli
śmy się przed tym i  w  naszej uchwale 
m am y stosowny paragraf, k tó ry  mówi, 
że dofinansowanie z budżetu pow iatu  
nie pozwala na korzystanie z dotacji in 
nych podmiotów. Dodatkowo będziemy 
zaw ierać umowę z każdym w niosko
dawcą i  kon tro low ać je j  realizację ze' 
szczególnym uwzględnieniem  gm iny  
K otlin , k tó ra  też dofinansowuje usu
wanie azbestu - w yjaśn ia ! S ław om ir 
F rydryszak.

Z  ko le i radny  T eodor G robe lny  
pyta ł, co  będzie w  p rzypadku, kiedy 
w  budżecie pow ia tu  zabraknie pienię
dzy na dotacje. - To będzie pierwszy 
rok, kiedy będziemy przyznawać te dofi
nansowania i m am y nadzieję, że on da 
nam obraz, co rob ić  da le j i  ilu  je s t chęt
nych. Bo trzeba się liczyć z tym, że je ś li 
ktoś się zdecyduje na usunięcie azbestu, 
to tak naprawdę będzie to wym iana po
rycia  dachu i  trzeba przewidzieć koszty 
zakupu nowego pokryc ia  i  p ra c  z tym 
związanych - zaznaczył u rzędn ik.

A N N A  K O N IE C Z N A

► JARACZEWO

W y k o s z ą  r o w y  i  k r z a k i
N iew ykoszone  chw asty  w  row ach  b y ły  tem atem  

burz liw ych  rozm ów  podczas ostatnie j sesji Rady G m iny  
Jaraczewo. M a r ia n  G rześkow iak, rajca z G o li, d o p y 
tyw a ł się Teodora G robe lnego, radnego pow ia tow ego, 
k iedy zostaną  wyczyszczone row y  w zd łu ż  d rog i z Ja ra 
czewa d o  jego  m ie jscow ości. - Wfefeę, że wszędzie rowy 
są wyczyszczone, a na drodze z Jaraczewa do G oli?  Kupa  
chwastów, woda nie odpływa. Masakra. Takich rowów, ja k  
tam, nie m a nigdzie indzie j - m ó w ił na sesji.

N a  jego  za rzu t o d p ow ie dz ia ł p rzew odn iczący rady 
Rom an Skrzypczak: - Mogę tylko pocieszyć pana radnego, 
że na spotkan iu  ze starostą  (B artoszem  W alczakiem  - 
przyp. red.) w  Panience, pad lo  zapewnienie, że wszystkie 
rowy będą w  przyszłym roku  wykoszone. Taka obietnica  
zosta ła  złożona, czego św ia d ka m i są so łtys i Pan ienki

i  Bielejewa - w yjaśn ił.
In fo rm a c ję  o  p la n o w a nych  p racach  p o d trz y m a ł 

Teodor Grobelny, radny pow ia tow y z gm iny  Jaraczewo. 
- Opracowujemy w  te j chw ili budżet i  ju ż  wiem, że będą 
większe środk i na utrzym anie bieżące dróg powiatowych. 
Starostwo obiecuje wycięcie krzaków i  będziemy trzymać  
je  za słowo - p ow iedz ia ł rajca. - Zw rócim y uwagę na nie
wykoszone rowy w  kie runku  na Golę i  Niedźwiady, a także 
na k rzak i p rzy drodze z N iedźw iad na Stawiszyn - d oda ł 
radny.

M a r ia n a  G rześkow iaka  uc ieszy ła  szczegó ln ie  ta  
osta tn ia  in fo rm ac ja , bo oznaczała, że urzędn icy pow ia 
tow i do trzym a li słowa, zapow iadając, że wezm ą tę drogę 
pod  uwagę p rzy  okaz ji p lanow an ia  przyszłorocznego 
budżetu . (seb ) Chwasty w rowach sięgają już ponad poziom asfaltu

INTERW ENCJA
Masz problem, pytanie? 
Potrzebujesz pomocy dziennikarza? 
Dzwoń...

(6 2 )  3 3 2  2 0  3 3  Q)
MIESZKAŃCY OSIEDLA RZECZYPOSPOLITEJ SKARŻĄ SIĘ NA ZLĄ ORGANIZACJĘ RUCHU

Przejściow e rozwiązanie, żeby uniknąć paranoi
M ie szkan ka  os ied la  R zeczypo

sp o lite j w  Ja ro c in ie  za d zw o n iła  do  
naszej redakcji z prośbą o  interwencję.
- M am y tu  na osiedlu w ie lk i problem . 
Może, ja k  gazeta to  nagłośni, to  coś się 
zmieni. Otóż między nowym blokiem, 
k tó ry  teraz budują, a blokiem  num er 
p ię ć  je s t droga, po  k tó re j można się 
poruszać w  dwie strony - t łum aczy ła  
kobieta. - Droga je s t wąska. Jest zakaz 
po s to ju  samochodów, a sam ochody  
stoją. Policja twierdzi, że nie może w  to 
ingerować, bo to je s t droga osiedlowa
- doda ła .

O s ied lem  R zeczypospo lite j a d 
m in is tru je  Jarocińsk ie  Tow arzystw o 
Budow nictw a Społecznego. Jego pre
zes Jerzy W o lsk i tw ie rdz i, że obecna

Mieszkańcy osiedla Rzeczypospolitej skarżą się na utrudnienia związane 
z organizacją ruchu na drodze między blokami

organ izacja  ruchu  jest rozw iązan iem  
prze jśc iow ym . - Sprawa je s t m i zna
na. M y ju ż  w ykonaliśm y część prac. 
Jest opracowywany p lan  reorganizacji 
ruchu na tym osiedlu - zapew nia  szef 
JT B S -ów . - Częściowo znak i p io n o 
we zostały ju ż  postawione. N atom iast 
poziom e będą dop ie ro  na wiosnę ze 
względu na w a runk i atmosferyczne - 
dodaje. D o d a tko w o  spó łka  p lanu je  
ud ro żn ić  przejazd d la  sam ochodów , 
które chcą dojechać do  budynku uslu-

„  gowego znajdującego się od strony ul. 
1 P ow stańców  W lkp . - W  te j ch w ili nie  

s m a dobrego dojazdu i k lienc i pa rku ją  
Z au ta  wzdłuż te j d rog i osiedlowej. M y  

w te j c h w ili jesteśm y na etapie udo
stępniania w łaścicie low i w jazdu na tę

nieruchomość, żeby samochody dojeż
dżał)' bezpośrednio na park ing  przy tym 
budynku - t łu m a czy  Jerzy W olski.

Prezes JTB S -u  zapewnia, że kiedy 

zakończy się zap lanow ana  budow a 
b lo kó w  na os ied lu , w ówczas droga 
o trz y m a  s ta tus  je d n o k ie ru n k o w e j- 
- Będzie to może pod  koniec 2016 roku, 
może na początku 2017 - deklaru je . 
I do d a je : - N a razie  ta  droga m usi 
być dw ukie runkow a, bo inaczej nie
którzy m usielibyjeździć wkoło osiedla, 
żeby dojechać do swojego bloku, co tez 
byłoby ja k ą ś  parano ją . Wtedy z kolei 

o n i by się skarżyli. W zw iązku z tym  
m usim y trochę poczekać, aż sytuacja 

się unormuje.
(ann )

http://www.jarocinska.pl
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► PODCZAS WIZYTACJI UCZCILI 2 0 . ROCZNICĘ ŚMIERCI 0 . SERAFINA NIEDBAŁY ZATR ZYM AJ SIĘ

Zej ść z ambony 
i żyć tak, j ak się mówi

O  tym , że ludzi można przyciągnąć 
do Boga nie tyle s łow am i, co p rzyk ła 
dem swojego życia p rzypom n ia ł ja ro 
cińskim  franciszkanom  ojciec D y m itr  
Żeglin - w iceprow incjal z Katow ic - Pa- 

newnik. Z akonn ik  zosta ł wyznaczony 
na w izytatora generalnego przed przy
szłoroczną kap itu łą  poznańskiej p ro 
w incji św. Franciszka z Asyżu, do której 
należy nasz klasztor. P rzew odniczył 
uroczystej koncelebrze, odpraw ione j 
w  przeddzień 20. rocznicy śmierci p ro 
boszcza para fii św. A n ton iego  Padew
skiego - o jca Serafina N iedbały, k tó ry  
pe łn ił posługę w  naszym mieście przez 
trzydzieści lat. A  po zakończeniu mszy 
św. pośw ięcił b ib lio tekę „Francesco” ,

Zaraz po zakończeniu mszy św. wizytacyjnej ojciec Dymitr Żeglin pobłogosławi! utworzoną niedawno bibliotekę 
parafialną, a także pogratulował jarocińskim franciszkanom nowej inicjatywy

u tw o rzoną  w  jedne j z salek do lnego 
kościo ła. K s iążk i o tem atyce re lig ij
nej, k tóre  się w  niej znalazły, zosta ły 
przekazane przez para fian.

O jciec D y m itr  w  la tach 1988-90 
był w ikarym  pa ra fii w  Jarocinie. D z ie 
więć m iesięcy tem u g ło s ił rekolekcje 
w ie lko p o s tn e . W ra z  z n im  p rz y b y ł 
również sekretarz - ojciec W łodzim ierz 
T rendow icz, k tó ry  przed k ilkom a  la ty  
także p e łn ił posługę w  Jarocin ie . N a  
wstępie kazan ia  w izy ta to r s tw ie rdz ił, 
że nie przypuszcza ł, że w  tak  k ró tk im  
czasie znajdzie się ponow nie  w  swojej 
p ierw szej p a ra fii i to  w  charakterze 
w izyta to ra . Podkreślił, że ten czas jest 
okazją, aby wspólnie z innym i pochylić 
się nad pow o łan iem  zakonnym  i na 
śladow aniem  C hrystusa. Podkreślił, 
że jeś li Bóg jest na pierwszym miejscu, 
w szystko inne  też się uk łada . - Bóg  
is tn ie je  niezależnie o d  tego, czy ktoś  
>v Niego wierzy, czy nie. Można o N im  
wiedzieć bardzo dużo na podstawie słu
chania czy czytania, ale ja k  długo nie 
będzie to  „m ó j Bóg", tak  długo będą to

tylko jedne z w ielu in form acji. W  słow
n iku  też może być zanotowane hasto 
„B óg", ale z tego n ic  nie wynika. Wyda
rzeniem zmieniającym życie jes t dopiero 
odkrycie, że to  je s t „m ó j Bóg". Wtedy 
zm ienia się relacja. D la  mojego Boga 
jestem  w  stanie dać wszystko, poświęcać 
się i  rezygnować. Tę praw dę p o ją ł i  re
a lizow ał w  swoim  życiu św. Franciszek 
z Asyżu - t łu m a c z y ł o jc iec  D y m itr . 
Zachęca ł wszystkich , a w  szczegól
ności swoich w spó łb rac i, do  refleksji 
nad stanem  swojej w iary. W spom ina ł 
o dziecięcej u fności, ja ką  m ia ł każdy 
z n ich  na począ tku  d ro g i pow o łan ia  
zakonnego. O  tym , ja k  ba rdzo  b liska 
b y ła  w te d y  p o s tać  za ko n od a w cy  -

św. Franciszka. - 1 co z tą  bliskością  
p o  w ielu latach? Wiemy, że z wiekiem  
możemy opaść trochę w  naszych lotach. 
W iara w  Jezusa Chrystusa je s t d la  nas 
gwarancją naszego szczęścia - tego tu, 
na ziemi, ale również tego wiecznego. 
K ilk a  la t temu bra łem  udz ia ł w  spo
tkan iu  zorganizowanym przez komisję  
episkopatu do spraw m isji. Ksiądz b i
skup Z ięba, k tó ry  m u  przewodniczył, 
wygłosił konferencję na tem at „w ia ry  
w  życ/M m isjonarza ”. W  przerw ie pod
szedłem do niego i  wyraziłem zdziwienie 
tak im  wyborem tematu. Wydawał m i 
się zbyt oczywisty. Wtedy pad ły  tak ie  
słowa, które  byty d la  m nie trudne do 
przy jęc ia : „d ro g i ojcze, obaw iam  się  
księży, którzy m im o wielu tytułów nauko
wych, poczytnych książek teologicznych, 
które rozchodzą się ja k  świeże bułeczki, 
w  swoim życiu codziennym ja w ią  się m i 
ja k o  ludzie niewierzący. ”  Tragedia. Życie 

brata  mniejszego staje się koszmarem  
iv momencie, gdy zaczyna b rakow ać  
w ia ry  i  odwagi, by stanąć  w prawdzie  
przed Panem i  przed sobą, co może jes t

nawet jeszcze trudniejsze. Gdy brakuje  
wiary, braku je  też bezinteresowności 
i  motywacji do czegokolwiek, także do 
pracy nad sobą - podkreślił kaznodzie
ja . D o d a ł, że w  każdym  k laszto rze  
podstawę życia w spó lno tow ego sta
now ią: kaplica, refektarz i salka rekre
acyjna, czy li m iejsca, k tó re  zw iązane 
są z m od litw ą , pracą i odpoczynkiem . 
- Mogę m ieć wiele kłopotów  w  swoim  
życiu, mogę być traw iony nałogam i czy 
niewłaściwym i skłonnościami, ale do
piero, gdy zabraknie m i w ia ry w  Jezusa, 
którego kocham, to leżę. N ie  da j Boże, 
żebym wpadł w  środowisko, które jes t 
tego samego pokro ju. A  wspólnota jes t 
przecież dana po  to, żeby m nie ciągnąć

do góry, a nie ściągać na dół. (...) Niejed
nokrotnie trzymamy się kurczowo gałęzi 
swoich przyzwyczajeń. Wydaje nam  się, 
że wszystko je s t w  porządku, a brakuje  
nam odwagi rzucić się w  ram iona M iło 
siernego. Żeby powiedzieć sobie: „Panie, 

przecież Ty wszystko możesz, przyjdź  
m i z pomocą. D a j m i siły, żebym znów  
zaczął od  nowa". Życie we wspólnocie 

je s t oczywiście wymagające, podobnie  
ja k  w  rodzinie czy małżeństwie. Wyma
ga kompromisów. I  częstego pytan ia : 
„co  mogę zm ienić  w  sobie, by uzdrowić 
sytuację iv rodzinie czy wspólnocie?” . 
(...) Ojciec Święty Franciszek w Rzymie, 

w  czasie kap itu ły  generalnej, k tó ra  od
bywała się w tym roku, m ówił, że mamy 
ewangelizować swoim  życiem, a słowo 
m a być czymś w tórnym . Powiedzieć  
dobre kazanie to  nie sztuka. O  wiele 
trudn ie j je s t zejść z ambony i żyć tak, 
ja k  się m ów i - s tw ie rdz ił ojciec D y m itr  
Żeg lin . D z iękow a ł zakonnikom  oraz 

pa ra fianom . Tych os ta tn ich  po p ro s ił 
o  m od litw ę  w  in te n c ji duszpasterzy.

(Is)

KAZIMIERA NOWAK
- 1. 7 3  (T w a rd ó w )

MARIAN MRUGALSKI
- 1. 8 8  ( K o ln ic z k i)

HELENA KUCZKOWIAK
- 1. 8 7  (Ł u s z c z a n ó w )

ANTONI SKRZYPCZAK
- 1 .  8 8  (Ł u s z c z a n ó w )

BOŻENA SZYCH
- 1. 8 1  (J a ro c in )

TADEUSZ SKRZYPCZAK
- 1. 8 2  (J a ro c in )

___________________  R odz inom  zm arłych  sk ładam y wyrazy współczucia

SPOW IEDŹ ADW ENTO W A W  PARAFIACH Z IE M I JAROCIŃSKIEJ:

►  DEKANAT JAROCIŃSKI

*  S i e d l e m i n  -  P a r a f ia  ś w .  M ik o ła ja  

w t o r e k ,  1 5  g r u d n ia :

godz. 9 .0 0 -1 0 .0 0 ,1 5 .0 0 -1 7 .3 0  (Siedlem in), 

godz. 9 .0 0 -1 0 .0 0 ,1 5 .0 0  -1 7 .0 0  (Roszków)

•  J a r o c in  -  P a r a f ia  M a tk i B o ż e j  

F a t im s k ie j

w t o r e k  1 5  g r u d n ia :

godz. 8 .1 5 -9 .0 0 ,1 5 .3 0 -1 6 .1 5 ,1 7 .0 0 -1 7 .4 5

•  G o l in a  -  P a r a f ia  ś w . A n d r z e j a  A p o s t o ła  

ś r o d a ,  1 6  g r u d n ia :

godz. 9 .0 0 -1 0 .00 ,15 .00-16 .00 ,17 .00 -18 .00

•  T w a r d ó w  -  P a r a f ia  ś w . P io t r a  i P a w ta  

c z w a r t e k ,  1 7  g r u d n ia :

godz.10.30-11.15,15 .15-16.00,16.30-17 .15

•  M a g n u s z e w i c e  -  P a r a f ia  ś w . B a r b a r y  

c z w a r t e k ,  1 7  g r u d n ia :

godz. 9 .0 0 -9 .4 5 ,1 5 .3 0 -1 6 .0 0 ,1 6 .3 0 -1 7 .0 0

•  J a r o c in  -  P a r a f ia  ś w . M a r c in a  

p ią t e k ,  1 8  g r u d n ia  ( k o ś c i ó ł  ś w . M a r c in a ) :

8 .0 0 -9 .0 0 ,9 .3 0 -1 0 .1 5 ,1 5 .3 0 -1 6 .3 0 , 

1 7 .0 0 -1 8 .0 0

•  W i t a s z y c e  -  P a r a f i a  W n i e b o w z i ę c i a  

N a j ś w i ę t s z e j  M a r ii  P a n n y

s o b o t a ,  1 9  g r u d n ia :

godz. 9 .00 -10 .00,10.30-11 .00 ,15 .00-16.00, 

16 .45-17 .30

•  J a r o c in  -  P a r a f ia  C h r y s t u s a  K ró la  

p o n i e d z i a ł e k ,  2 1  g r u d n ia :

godz. 8 .0 0 -9 .0 0 ,9 .4 5 -1 1 .0 0 ,1 5 .0 0 -1 6 .0 0 , 

1 6 .3 0 -1 7 .3 0 ,1 8 .0 0 -1 8 .3 0

•  J a r o c in  -  P a r a f ia  ś w . A n t o n ie g o  z  P a d w y  

w t o r e k ,  2 2  g r u d n ia :

godz. 8 .0 0 -9 .1 5 ,9 .4 5 -1 1 .0 0 ,1 5 .1 5 -1 6 .3 0 , 

1 7 .00-18 .30

► DEKANAT N0W 0MIEJSKI

•  N o w e  M ia s t o  -  P a r a f ia  Ś w ię t e j  T ró jcy  

ś r o d a ,  1 6  g r u d n ia :

godz. 9 .3 0 -1 2 .0 0 ,1 5 .0 0 -1 8 .0 0

•  C h o c ic z a  -  P a r a f ia  M i ło s i e r d z ia  B o ż e g o  

c z w a r t e k ,  1 7  g r u d n ia :

godz. 9 .3 0 -1 1 .0 0 ,1 4 .3 0 -1 8 .0 0

Serdeczne podziękow an ie  R odz in ie , Z n a jo m ym , K o legom , 
P ocztom  S ztandarow ym , D e legacjom , S trażakom  K P  PSP o raz OSP, 

k tó rzy  okaza li w spó łczucie , o fia ro w a li msze św. i m od litw ę , 
z ło ż y li w ieńce i kw ia ty  o raz o d p ro w a d z ili na  m iejsce w iecznego 

spoczynku naszą kochaną żonę, m am ę, teściową, babcię

ś .tp .
HENRYKĘ KRAWCZYK

k

JAN MIKOŁAJCZAK
- 1. 7 5  (P o ta rz y c a )

KAROL GOCHNO
- 1. 6 3  ( W i lk o w y ja )

GERTRUDA ZGORZELSKA
- 1. 9 4  (J a ro c in )

MARIAN IGNASIAK
- 1. 6 8  (P ru s y )

JADW IGA ŻW AW IAK
- 1. 7 2  (C ie lc z a )

•  R a d lin  -  P a r a f ia  ś w . W a le n t e g o  

c z w a r t e k ,  1 7  g r u d n ia :

godz. 1 0 .3 0 -1 2 .0 0 ,1 5 .3 0 -1 7 .0 0

•  C i e l c z a  -  P a r a f ia  ś w .  M a łg o r z a t y  

p ią t e k ,  1 8  g r u d n ia :

godz. 1 0 .0 0 -1 1 .3 0 ,1 5 .0 0 -1 8 .0 0

•  K o ln ic z k i  -  P a r a f ia  N a r o d z e n ia  N M P  

p i ą t e k ,  1 8  g r u d n ia :

godz. 9 .0 0 -1 2 .0 0 ,1 4 .3 0 -1 8 .0 0

►  DEKANAT ŻERKOW SKI

•  P o g o r z e l i c a .  -  P a r a f ia  ś w . W o j c i e c h a  

B is k u p a  i M a tk i K o ś c io ła

ś r o d ę ,  1 6  g r u d n ia :

godz. 15 .00-17 .00

•  B r z o s tk ó w  -  p a r a f ia  św . J a n a  C h r z c ic ie la  

c z w a r t e k ,  1 7  g r u d n ia :

godz. 15.00-17 .00

•  L u b in ia  M a ła  -  P a r a f ia  ś w .  A n d r z e j a  

B o b o l i

p i ą t e k ,  1 8  g r u d n ia .-

godz. 15.00-17 .00

•  Ż e r k ó w  -  P a r a f ia  św . S t a n is ła w a  B is k u p a  

M ę c z e n n ik a

s o b o t a ,  1 9  g r u d n ia :

godz. 8 .3 0 -1 0 .00 ,13 .00-14 .00 ,15 .30 -17 .00

•  W ilk o w y ja  -  P a r a f ia  ś w . W o j c i e c h a  

p o n i e d z i a ł e k ,  2 1  g r u d n ia :

godz. 9 .00 -1 0 .0 0 ,1 5 .0 0-17 .00 ,19 .00 -2 0 .0 0

•  K r e tk ó w  -  P a r a f ia  W s z y s t k ic h  Ś w ię t y c h  

w t o r e k ,  2 2  g r u d n ia - .

godz. 1 5 .00-17 .00  (Dobieszczyzna), 

godz. 18 .0 0 -20 .00  (Kretków)

.► DEKANAT BO RECK I:

•  N o s k ó w  -  P a r a f ia  Ś w ię t e j  T r ó jc y  

ś r o d a ,  1 6  g r u d n ia :

godz. 1 0 .0 0 -1 1 .0 0 ,1 6 .3 0 -1 7 .3 0 , 

*1 9 .0 0 -1 9 .3 0

•  R u s k o  -  P a r a f ia  ś w  W o j c i e c h a

piątek, 18 grudn ia : godz. 9 .0 0 -9 .4 5 , 

16 .3 0 -17 .30  i 19 .00-19 .30 .

O prać. (Is)

sktada

rodzina

OFERTA CENT USEUO POMNIKI WSPOMNIENIA KONTAKT

w w w .je z ie rs k is c .p l
ODESZLI OD NAS. NAJTAŃSZA 

KOMPllKSOWA 
UftHTA USIUti
CMfNIAHNO

potmasuwYCH

OYZUR
CAŁODOBOWY

JUZ W OFFRCtf 
POMNIKI

CAŁODOBOWE KOMPLEKSOWE 
USŁUGI POGRZEBOWE B.W. PAUL

CZŁONEK POLSKIEJ IZBY POGRZEBOWEJ

63-200 Jarocin, u l. Szpitalna 4 

B iu ro  obs ług i k lie n ta  czy n n e  od 8 .0 0  do  17 .00

KOM PLEKSOW E
U S Ł U G I
P O G R Z E B O W E

JAN MARCINIAK
J a r o c in ,  u l.  M o n iu s z k i  lO a  

t e l .  ( 6 2 )  7 4 7 - 1 8 - 2 0  

c z y n n e  o d  8 . 0 0  d o  1 7 . 0 0

c a ł o d o b o w o  t e l .  6 0 4 - 2 4 2 - 4 8 9

OFERUJEMY NISKIE CENT

GODNĄ I PROFESJONALNĄ OBSŁUGĘ

http://www.jarodnska.pl
http://www.jezierskisc.pl
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WIELKA
PROMOCJA

R O L K A  P A P Y  

z a  m n ie j  n iż

5 0  zt
zgrzewalna -V60 S30
ro lka  10 m2 ju ż  od 4 4 ,  ,oo
modyfikowana SBS 
COMBO PV250 S52
ro lka 5 m 2 ty lko  4 9 , 0 0

tradycyjna W/400 . -
ro lka  15 m 2 ty lko  4 6 , 0 0

Masa do izolacji dachów 
DYSPERBEX
w iade rko  20 kg 3 9 , 0 0
SPRAWDŹ INNE PROMOCJE

IZO LACJA -  JAROCIN S.A.
SKLEP FIRMOWY 

Jaroc in , ul. Poznańska 24 
te l. 062 747-04-71

CHOINKI
SPRZEDAŻ 

CHOINEK ŻYWYCH 

OD 11.12.2015 r.

zestaw y
ośw ie tlen iow e

Firm a "PAKIET" za trudn i:

OPERATORA
CNC

DO ROZKROJU PŁYT
(z d o ś w ia d c z e n ie m )

MALARZA
LAKIERNIKA

M EBLOW EGO
M ie js c e  p ra c y : W ita s z y c e

P ra c a  d w u z m ia n o w a  

O fe r u je m y :

A tra k c y jn e  w a r u n k i p ra c y  

i m o ż liw o ś ć  ro z w o ju

B liż s z e  in fo r m a c je :

T e l.: 6 2  7 4 0  1 4  18  

w  g o d z . 8 :0 0 -1 6 :0 0 , 

e -m a i l :  b iu ro @ w e c h te ro w ic z .p l

F A I OMEGA BIELIZNA
Jarocin, u l. Ś ródm iejska  17

■ ŻYWE, SZTUCZNE m o O Ó O  
DONICZKOWE

ZAP tASZAM' OO SALONU M O D O ?

CHRISTMAS

SALE
do-30%

UL. ŚRÓDMIEJSKA 17

Ul.Ś ódmlejs :a 17A

ł  PRACA
Firma

P R Y Z M A T
z Kotlina zatrudni:

Kierownika
produkcji

Wymagania:
-  Zdolności przywódcze oraz organizacyjne

-  Um iejętność rozw iązywania konflik tów

-  Asertyw na postawa

- M ile w idziana znajom ość branży przemysłu 

metalowego

-  Zm yst techn iczny, um iejętność stosowania  

nieszablonowych rozwiązań

- Wiedza i dośw iadczenie z obszaru organizacji : 

procesów produkcyjnych i zarządzania 

personelem produkcyjnym

Zakres prac:
-  Bieżące p lanowanie oraz koordynowanie 

prac produkcyjnych

-  Realizowanie zobowiązań term inow ych 

zgodnie z harm onogram em

-  Zarządzanie podległym personelem

-  Prowadzenie niezbędnej dokum entacji działu,

- W spółpraca z innym i dzia łam i firm y

- B ieżąca kontro la  rea lizacji p lanu produkcji

-  O ptym alizacja procesów  produkcyjnych

- W drażanie nowych rozwiązań

Oferujemy:
-  S tab ilną  pracę w  oparciu o umowę o pracę,

-  Sam odzielne i odpow iedzia lne stanow isko

- M ożliw ość podejm owania  am b itnych  

wyzwań oraz rozwoju zawodowego

A p l i k a c j e  p r z e s y ł a ć  n a

b iu r o @ c p r y z m a t .p l

O p tim a  S p . z  o .o .
- f in a n s e  d la  d o m u

poszukuje

PRZEDSTAWICIELI
Praca dodatkowa, 

atrakcyjna prowizja, 
również dla emerytów!

58 554 80 80 
lub 801 800 200

F IR M A  D O M - B U D
Kazimierz Stachowiak

PRZYJMIE DO PRACY:

OFERATORA
M n  u Showei

W O O D-M IZER

tel.: 691 788 299 
62 505 27 65

co zapewnia KRUS ceny żyw ca
n o w o c z e s n e  m a s z y n y  o p łaca ln o  hodow la  

przyjazne podatki c e n y  w a r z y w  i o w o c ó w  
jak  pozyskać unijne środki

Al - ' . ' i

d o b re  p lony

w iesciro fn icze.p l

re d a k c ja @ w ie s c iro ln ic z e .p l

re k la m a @ w ie s c iro ln ic z e .p l

Twój p ° r ta ' rolni“ Y

r  y y  n o W Ł >
O D S Ł O N I E ' -

D O Ł Ą C Z  D O  N A S I

facebook.co
Q  twitter.com/wicscirolnicze

| |  facebook.com/wiescirotrucze

http://www.jarocinska.pl
mailto:biuro@wechterowicz.pl
mailto:biuro@cpryzmat.pl
wiescirofnicze.pl
mailto:redakcja@wiescirolnicze.pl
mailto:reklama@wiescirolnicze.pl
twitter.com/wicscirolnicze
facebook.com/wiescirotrucze
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► BADMINTON
WYNIKI TURNIEJU GRY PODWÓJNEJ 4  
W BADMINTONA O PUCHAR PREZESA 
FIRMY GLAZER:

W ygrana bez s tra ty  se ta
Sebastian Kurzaw a i G rzegorz Kostka  zw y

ciężyli w  Turn ie ju G ry  Podwójnej w  B adm intona 
o P uchar Prezesa F irm y  G lazer. W  zaw odach 
rozegranych w  sa li g im nastyczne j w  W ilko w y i 
w z ię ło  u d z ia ł 6 par.

Początkow o deble ryw a lizow a ły  w  dw óch 
grupach, z k tó rych  do  p ó łf in a łó w  aw ansow ały 
po  dw a najlepsze duety. W  g rup ie  A  bezkon
ku rency jn i okaza li się R obert G u rg u l i Jacek 
N aum ienko  o raz Paweł Sobański i P io tr  K rzy- 
m ińsk i, a z g ru p y  B  da le j p rzesz li Sebastian 
K u rza w a  i G rzeg o rz  K o s tka , a także  Jacek 
K o leck i i R obert Szarański.

O statecznie zw ycięzcam i zaw odów  okaza li 
się Sebastian Kurzawa i Grzegorz Kostka, którzy 
w  całej im prezie nie s trac ili nawet seta. W  fina le 
pokona li parę, Robert G u rgu l, Jacek N a u m ien 
ko. Trzecie m iejsce zaję li Paweł Sobański i P io tr 
K rzym ińsk i.

- Liczymy, że w  przyszłym roku  do tu rn ie ju  
zgłosi się więcej par. W  lutym  zapraszamy wszyst
k ich na I I  O twarte M istrzostwa W ilkowyi w  Grze 
Pojedynczej - m ów i Jacek K o leck i, w sp ó ło rg a 
n iz a to r  zawodów.

O rgan iza to rem  tu rn ie ju  b y ł Z espó l Szkół 
w  W ilko w y i Z O O . N ajlepsze ekipy o trzym a ły  
puchary, a wszyscy pam ią tkow e dyp lom y.

(fa f) Najlepsze pary turnieju badmintona w Wilkowyi

G r u p a  A:

Sobański/K rzym iński -  G urgul/Naum ienko • 0 :2

Sobański/K rzym iński -  Skupin/Szym ański 2 :0

Gurgul/Naum ienko - Skupin/Szym ański 2:1

T a b e la :

1. G urgul/Naum ienko 2 ' 4 4:1

2. Sobański/K rzym iński *  2 2 2:2

3. S kupin/Szym ański 2  0 1:4

G r u p a  B:

Kurzawa/Kostka -  Kolecki/Szarański 2 :&

Kurzawa/Kostka -  Wożniczka/Jakubiak 2:0

Kolecki/Szarański -  Wożniczka/Jakubiak 2:0

T a b e la :

1. Kurzawa/Kostka 2  4 4:0

2. Kolecki/Szarański 2  2 2:2

3. Wożniczka/Jakubiak 2 0 0:4

P ó ł f in a ły :

Kurzawa/Kostka -  Kolecki/Szarański 2 :0

G urgul/Naum ienko -  Sobański/K rzym iński 2 :0

M e c z  o  V m i e j s c e :

W ożniczka/Jakubiak -  Skupin/Szym ański 2 :0

M e c z  o  III m i e j s c e :

Koletk i/S zarańsk i -  Sobański/K rzym iński 0 :2

F in a ł:

Kurzawa/Kostka -  G urgul/Naum ienko 2:0

K la s y f ik a c j a  k o ń c o w a  t u r n ie j u :

1. Sebastian Kurzawa, Grzegorz Kostka

2. Robert Gurgul, Jacek Naum ienko

3. Paweł Sobański, P io tr Krzym iński

4. Jacek Kolecki, Robert Szarański

5. Bernard Wożniczka, Leszek Jakubiak

6. Roman Skupin, M acie j Szymański

W
 •
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► PODNOSZENIE CIĘŻARÓW

Gwiazdka ze sztangą
► TAEKWONDO WTF

Srebrny medal na wyspie
M a g d a le n a  M a z u rk ie w ic z  i  B a rto sz  

R zanny uzyskali najlepsze w yn ik i podczas 
Gwiazdkowego Turnieju Podnoszenia C ięża
rów, k tó ry  zosta ł rozegrany w  Zespole Szkół 
P rzyrodn iczo -B iznesow ych  w  Tarcach.

- Zawody te podsumowywały cały m ija jący  
rok. W ystartowali w  nich najlepsi zawodnicy 
z naszej szkoły. Większość uzyskała bardzo  
dobre rezultaty - m ów i A nd rze j Bork iew icz 
- trener c iężarow ców  z Tarzec.

Najlepsze rezulta ty bez podzia łu  na kate
gorie wagowe i w iekowe uzyskali na jbardziej 
dośw iadczen i sztangiści. W śród dziew cząt 
M agdalena M azurk iew icz dźw ignęła w  dw u
b o ju  130 kg (55 kg +  75 kg), a w  ka tegorii 
ch ło p có w  Bartosz R zanny za liczy ł 184 kg 

(80 kg +  104 kg).
( f a f )

Najlepsi zawodnicy Gwiazdkowego Turnieju 
Podnoszenia Ciężarów: Bartosz Rzanny 
i Magdalena Mazurkiewicz z trenerem 
Andrzejem Borkiewiczem

WYNIKI:

•  Dziewczęta starsze: 

kat. 58 kg

1. Magdalena Mazurkiewicz - 1 3 0  kg 

(55 kg +  75 kg)

k a t  69 kg

1. Anna Pawłowska -  95 kg (40 kg +  

55 kg)

k a t  + 7 5  kg

1. Anna Beszterda -1 1 0  kg (46 kg +

64 kg)

•  Dziewczęta m łodsze: 

k a t  53 kg

1. Weronika Kowalewska -  56 kg (24 

kg +  32kg )

k a t  58 kg

1. Klaudia Wachowiak -  54 kg (23 kg 

+  31 kg)

k a t  63 kg

1. Melania Dominiak -  54 kg (24 kg 

+  30 kg)

k a t  69 kg

1. Dajana Michalak -  69 kg (30 kg +

39 kg)

k a t  75 kg

1. Klaudia Marczak -  60 kg (26 kg +  

34 kg)

k a t  + 7 5  kg

1. Karina Wielgosz -  68 kg (28 kg +

40 kg)

•  Chłopcy sta rs i:

kat. 77 kg

1. Bartosz Rzanny -1 8 4  kg (80 kg +  

104 kg)

• Chłopcy młodsi: 
k a t  62 kg

1. Kevin Kucharzak - 1 1 9  kg (53 kg 

+  66 kg)

kat. 69 kg

1. Norbert Andrzejewski - 1 1 2  kg (52 

kg +  60kg )

k a t  77 kg

1. Dorian Szenfeld -1 1 6  kg (51 kg +

65 kg)

kat. 105 kg

l.M icha łZ ega r-133kg (59kg  +  74kg)

k a t  + 1 0 5  kg

1. M ichał Krajewski - 1 2 3  kg (55 kg 

+  68 kg)

W eron ika  S m ołaga  (U K S  Ta- 
ekwondo Jarocin) wywalczyła srebr
ny m edal na tu rn ie ju  U sedfon Open 
rozeg ranym  w  A h lb e ck  - m ieście 
w  niem ieckiej części wyspy U znam .

- Te zawody, co p raw da  nie są 
wpisane w  kalendarz imprez PZTO, 
lecz uczestnicy zdobywają cenne do
świadczenie, które  późn ie j owocuje 
w  mistrzostwach Polski - m ów i P io tr  
W esołek, trener U K S  Taekwondo.

W  im prez ie  w ys ta rto w a ło  316 
za w o d n ik ó w  z 23 k lu b ó w  P o lsk i 
i  trzech zagranicznych. B y ła  w śród  
n ich  rów nież je d n a  przedstaw ic ie l
ka ja ro c iń sk ie g o  k lu b u  - W e ro n i
ka S m o łaga , k tó ra  ry w a liz o w a ła  
w śród  m łodz iczek  w  ka te go rii do  
40 kg. W  p ie rw sze j w a lce  zdecy
d o w a n ie  p o ko n a ła  ryw a lkę . - Na

przerw ę m iędzy run d a m i schodziła  
prowadząc 8:1. W  drug ie j uzyskała 
jeszcze większą przewagę, zmuszając 
przeciw niczkę praktyczn ie  ty lko  do 
obrony. Przy stanie 21:4 sędziowie 
p rze rw a li walkę - re lac jonu je  P io tr  
Wesołek.

F in a ło w y  po je d yne k  W e ro n i
ka p rzegra ła  i w ró c iła  do  d om u  ze 
srebrnym  m edalem . - Wyrównany 
przebieg w a łk i n ie  p rze łoży ł się na 
w yn ik  końcowy i  ostatecznie nasza 
zawodniczka zajęła drugie miejsce. 
Ogólnie z przebiegu zawodów jesteśmy 
zadowoleni. B y ł to kolejny pożyteczny 
sprawdzian. Posiadamy wiedzę, ja k ie  
elementy m usi Weronika popraw ić, 
by na po lskich  turn ie jach sięgać po  
medale z najcenniejszego kruszcu - 
p o d sum o w a ł W esołek. (fa f)

Z niemieckiego Ahlbeck 
Weronika Smołaga wróciła ze 
srebrnym medalem i cennym 
doświadczeniem

✓ C A i  t  TA ■ <
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P rzerw an e  walne J a ro ty
Zaledwie kilkanaście m inu t trw ało  Nadzwyczajne Walne 

Zebranie JKS Jarota Jarocin zwołane w  celu wyboru nowych 
w ładz k lubu . Po o fic ja ln ym  rozpoczęciu  i ośw iadczeniu 
prezesa M a rka  Ściślaka, k tó ry  przed kilkunastom a d n ia 

m i wraz z ca łym  zarządem  p oda ł się do dym is ji, zebranie 
zosta ło przerwane. K o le jna  odsłona w alnego odbyła  się 
w  poniedziałek, 14 grudnia, ju ż  po zamknięciu tego numeru 
„G aze ty” .

- Doszło dziś (7 grudnia - przyp. red.) do spotkania M arka  
Marzyńskiego (wiceprezesa Ja ro ty - przyp. red.) zwtodarzami 
naszej gminy. Zostało wstępnie przedstawione nasze zapotrze
bowanie finansowe oraz p lan tego, co zamierzamy zrobić wraz 
z planem przygotowań. Przekazaliśmy informację, ilejesteśmy 
w  stanie pozyskać od sponsorów (...) Pracujemy nad tym, żeby

pozyskać pieniądze od dodatkowych sponsorów. To są bardzo 
świeże rozmowy. N ie zapadły żadne konkrety, dlatego chciatbym 
przerwać na tydzień to walne zebranie (...) N ie ma co czekać 
do świąt. Żeby trener m ógł dobrze przygotować drużynę, pewne 

sprawy muszą zostać rozwiązane bardzo szybko. Pracujemy 
nad tym, żeby przede wszystkim coś ustalić z władzami miasta. 
Żebyśmy wiedzieli, o ja k ich  kwotach możemy mówić, żeby 
później wiedzieć, co dalej mamy rob ić - m ów ił prezes Ściślak.

- Chciałbym podkreślić, ż e  spotkanie z władzami odbyło się 
w dobrej atmosferze. Było bardzo merytoryczne. Proszę jeszcze 
o chwilę cierpliwości. Myślę, że ja k  finanse będą poukładane, 
to wyłonimy kogoś ciekawego, k tó ry ze sportem je s t związany 
od zawsze, który’ będzie dobtze funkcjonował w klubie i pokaże 
nową jakość - zakończył ustępujący prezes Jaroty. (faf)
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materiałów publicystycznych wymaga zgody wydawcy.

PRENUMERATA
REALIZOWANA
PRZEZ RUCH S.A.
Zamówienia na prenumeratę 
w wersji papierowej i na e-wyda- 
nia można składać bezpośrednio 
na stronie www.prenumerata. 
ruch.com.pl
Ewentualne pytania prosimy 
kierować na adres e-mail: pre- 
num erata@ ruch.com .pl lub 
kontaktując się z Telefonicz
nym Biurem Obsługi Klienta 
pod numerem: 801 80Ó 803 
lub 22 717 59 59 - czynne 
w  godzinach 7 .00 - 18.00. . 
Koszt połączenia wg taryfy 
operatora.
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► HALOWA PIŁKA NOŻNA

Puchary dla Akademii

ś f * *  ■■C. - A w w ~ 1* '  *  I i 1J1 ST

Młodzi piłkarze Akademii Reissa zdominowali Mikołajkowy Turniej o Puchar Burmistrza Jarocina
• r

P odw ó jnym  zw ycięstw em  
ja roc ińsk ich  d rużyn  A kadem ii 
Reissa za kończy ! się T u rn ie j 

M ik o ła jk o w y  w  H a lo w e j P ił
ce N o żn e j o  P u c h a r B u rm i
s trza  Ja ro c in a . W  zaw odach  
w z ię ło  u d z ia ł czternaście d ru 
żyn (sześć w  ka t. D l  - rocz. 
200 3 /0 4  i os iem  w  kat. E l  - 
rocz. 2005/06) z k lu b ó w  z p o 
w ia tu  ja roc ińsk iego .

M ło d z i  p iłk a rz e  w fo ż y li 

w  grę spo ro  serca, ale ryw a li
z o w a l i  w  duchu  fa ir  play. W  29 

rozegranych meczach sędziowie 
nie przyznali ani jednej m in u to 
wej kary wykluczającej zaw od
n ika  z gry.

W  starszej ka tegorii na jlep
sze w  sw o ich  g rupach  okaza ły

się zespoły A ka d e m ii Reissa I 
o raz Ja ro ty  Jarocin. O bie  ekipy 
w ygra ły również swoje pojedyn
k i p ó łfin a ło w e  i zm ie rzy ły  się 
w  fina le , w  k tó ry m  A kadem ia  
p o ko n a ła  4:1 Ja ro tę . T rzecie 
m ie jsce  p rz y p a d ło  L Z S -o w i 
C ie lcza. K ró le m  strze lców  zo 
s ta ł K rz y s z to f W ie liń sk i (Jaro - 
ta ), zdobyw ca p ięciu  bram ek. 

-N a jle p szym  zaw odn ik iem  w y
b ra n o  M iło s z a  N ow aka  (A ka 
dem ia Reissa), a bram karzem  - 
D am iana  W alkowiaka (Jarota).

W ś ró d  m ło d szych  (ro cz . 
2005/06) o puchar bu rm is trza  
w a lc z y ło  o s ie m  z e s p o łó w . 
W  ob u  g rupach  bezkonkuren
cyjne okaza ły się d ru żyn y  A ka 
dem ii Reissa, k tó re  w yg ra ły  po

trzy  mecze nie tracąc b ram ki. 
D o  p ó łf in a łó w  po n ad to  aw an
so w a ły  e k ip y  G ro m u  G o lin a  
i A n to n io  I.

Po zaciętych po jedynkach 
w  finale znalazły się dwa zespo
ły  Akadem ii. M in im a ln ie  lepsza 
okaza ła  się p ierw sza d rużyna. 
Trzecie miejsce zają ł G rom  G o 
lina .

C z te ry  b ra m k i z d o b y te  
przez Łukasza Tomczaka (Aka
d em ia  Reissa) d a ły  m u  ty tu ł 
k ró la  strzelców . N a g ro d a  d la  
na jlepszego b ra m ka rza  p rz y 
pad ła  K a ro lo w i Jankowskiemu 
(G ro m  G o lin a ). N a jle p szym  
z a w o d n ik ie m  z o s ta ł M ic h a ł 
G u rg u l (A kadem ia  Reissa).

( fa f ,

W Y N IK I T U R N IE J U  M IK O Ł A J K O W E G O  W  H A L O W E J P IŁ C E  N O Ż N E J  O P U C H A R  B U R M IS T R Z A  JA R O C IN A :

Kat. D l  -  ro cz: 2003/2004
• Elim inacje:

Grupa A:
Akademia Reissa II - Antonio 1 4:1
Akademia Reissa II - Jarota Jarocin 0:3
Antonio 1 - Jarota Jarocin 0:1
Tabela:
1. Jarota Jarocin 2 6 4:0
2. Akademia Reissa II 2 y 4:4
3. Antonio 1 2 0 1:5

Grupa B:
Akademia Reissa 1 - Antonio II 2:0
Akademia Reissa 1 - LZS Cielcza • 4:2
Antonio II - LZS Cielcza 0:1
Tabela:
1. Akademia Reissa 1 2 6 6:2
2. LZS Cielcza 2 3 3:4
3. Antonio II 2 0 0:3

’ Półfinały:
Jarota Jarocin - LZS Cielcza 3:0
Akademia Reissa 1 - Akademia Reissa II 2:1

1 M ecz o V m iejsce:
Antonio 1 - Antonio II 1:2

1 M ecz o III m iejsce:
Akademia Reissa II - LZS Cielcza 0:2

1 Finał:
Akademia Reissa 1 - Jarota Jarocin 4:1

Kat. E l  - rocz: 2005/2006
• Elim inacje:

Grupa A:
GKS Jaraczewo - Antonio 1 0:2
Akademia Reissa II - LZS Cielcza 1:0
GKS Jaraczewo - Akademia Reissa II 0:2
Antonio 1 - LZS Cielcza 2:0
GKS Jaraczewo - LZS Cielcza 1:2
Antonio 1 - Akademia Reissa II 0:2

Tabela:
1. Akademia Reissa II 3 9 5:0
2. Antonio 1 3 6 4:2
3. LZS Cielcza 3 3 2:4
4. GKS Jaraczewo 3 0 1.6

Grupa B:
Grom Golina - Akademia Reissa 1 0:3
Antonio II - Jarota Jarocin 0:0
Grom Golina - Antonio II 0:0
Akademia Reissa 1 - Jarota Jarocin 1:0
Grom Golina - Jarota Jarocin 1:0
Akademia Reissa 1 - Antonio II 1:0
Tabela:
1. Akademia Reissa 1 3 9 5:0
2. Grom Golina 3 4 1:3
3. Antonio II 3 2 0:1
4 . Jarota Jarocin 3 1 0:2

• Półfinały:
Akademia Reissa II - Grom Golina 1:0
Akademia Reissa I - Antonio I 1:0

• M ecz o V II m iejsce:
GKS Jaraczewo - Jarota Jarocin 0:2

• M ecz o V m iejsce:
Antonio II -  LZS Cielcza 1.0

• M ecz o III m iejsce.
Grom Golina - Antonio I 1:0

• Finał:
Akademia Reissa I - Akademia Reissa II 1:0

SKŁADY ZWYCIĘSKICH DRUŻYN:

• Akademia Reissa (ro cz. 2003/2004)
Patryk Moczyński, Kacper Boruta, Aleksander Pisarczyk. 
Miłosz Nowak. Miłosz Nowakowski, Wojciech Wojtczak. 
Igor Bogaczyński. Igor Chlebowski. Marcel Kozłowski. 
Alan Kruk. Trenerzy: Wojciech Figan i Piotr Andrzejczak

• Akademia Reissa (ro cz. 2005/2006)
Bartosz Moczyński, Mateusz Kosmalski, Piotr Świe- 

chowicz. Kacper Nawrocki, Patrycja Wale/iska. Jakub 
Krzymiński. Tobiasz Grabowski, Kacper Sobański. Wiktor 
Olenderek, Miłosz Jeszkowski, Szymon Łyskawa, Bartosz 
Półrolniczak. Trener - Łukasz Stachowiak

► JUDO

W zawodach w Pobiedziskach wystartowało kolejne pokolenie judoków IPPON-u. Od 
lewej: Michał Smektała, Franciszek Sokołowski, Franciszek Genstwa, Mateusz Łysiak, 
Mateusz Andrzejczak, Borys Tondaś i Igor Genstwa

Prawie wszyscy z medalami
Sześciu zawodników IPP O N -u 

Jaroc in  (z s iedm iu startu jących) 
w yw a lczy ło  m edale w  M ik o ła j
kow ym  T urn ie ju  D z iec i w  Judo  
w  Pobiedziskach. Pierwsze m ie j
sca zajęli: M ic h a ł Smektała, M a 
teusz A n d rze jcza k , F ranciszek 
G enstw a i B orys Tondaś.

W  z a w o d a ch  w  P o b ie d z i
skach, zo rgan izow anych  przez 
w ych o w a n ka  ja ro c iń s k ie g o  IP - 
P O N -u  - Bartosza M ie tlińskiego,

w ys ta rtow a li zaw odn icy  z pięciu 
w ie lkopo lsk ich  k lubów . - Jestem  
bardzo zadowolony z ich wystę
pu. Prawie wszyscy zdobyli medale 
i  b i l i  się bardzo dobrze. Pokazali 
niezłą technikę i  ciekawe rzuty - 
chw a li kolejne poko lenie  swoich 
podop iecznych  Jacek Tom czak, 
trener IP P O N -u .

B ardzo  ciekawie b y ło  w  ka
te g o rii d o  42 kg, w  k tó re j w  fin a 
le dosz ło  d o  b ra tobó jcze j w a lk i

d w ó ch  ja ro c in ia k ó w . Po e m o 
c jonu jącym  po jedynku  M ateusz 
A ndrze jczak pokona ł M ateusza  
Łysiaka. Z ło te  medale wywalczyli 
także M ic h a ł Srrtektała (kat. 24 
kg), Franciszek G enstwa (kat. 30 
kg) i Borys Tondaś. Z  b rązow ym ' 
m edalem  w ró c ił F ranciszek So
ko łow sk i, k tó ry  b y ł trzeci w  ka
te g o rii d o  53 kg. W  zaw odach 
w z ią ł także udzia ł Ig o r Genstwa.

(faf)
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Jarocin Powstańców W lkp. 1 
(biurowiec nowej fabryki mebli)

MAT. BUDOWLANE
KOSTKA BRUKOWA
PROMOCYJNE CENY!

OPAL KLINKIER
C zy n n e  w  g o * .  7 . 0 0 - 1 7 . 0 0  

sob 7 .0 0 - 1 4 . 0 0

Jcom. 6 0 0 - 6 0 0 - 1 9 9

Złote Tygrysy
Pięć m e d a li (cz te ry  z ło te  i je d e n  b rą z o w y ) z d o b y ły  rep rezen

ta n tk i B ia łych  Tygrysów  Ja ro c in  podczas zaw o d ó w  P ucharu  Polski 
w  Taekw ondo, k tó re  zosta ły  rozegrane w  O lsz tyn ie . N a  najw yższym  
s to p n iu  p o d iu m  stanęły: A nna  Z baw iona , M a rty n a  Stasik, ZOzanna 
B am brow icz  i A lic ja  Kow ańdy. Trzecie m iejsce w yw a lczy ła  W eron ika 
Ka ik. W  k lasyfikacji k lubow ej podopieczne Józe finy  Now aczyk-W róbel 
za ję ły p ią te  miejsce.

Szerzej o  zaw odach w  następnym  num erze „G a ze ty ” .
(fa f)
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